VIZE ZKSST

Nejlepší kraj pro stolní tenis

Blaha Jan

Upozornění: Vize ZKSST je vizí autora Jana Blahy, hráče Stolního tenisu Bílovice z.s. Tato vize nebyla schválena orgány ZKSST. Vize nebyla schválena Výkonným výborem ZKSST, ani Konferencí ZKSST.

Všechna práva vyhrazena. Žádná část tohoto dokumentu nesmí být uchovávána v rešeršních systémech nebo jakkoli elektronicky, fotograficky či jinak přenášena bez předchozího písemného souhlasu autora. Každá reprodukce či distribuce tohoto dokumentu je povolena pouze za podmínky správné citace a uvedení celého jména autora. Před tímto krokem není vyžadován písemný souhlas autora dokumentu, každá taková reprodukce nebo distribuce podléhá oznámení autorovi tohoto dokumentu.

Obsah

[Seznam zkratek 3](#_Toc158898595)

[I. Opatření krátkodobá 4](#_Toc158898596)

[1. Dotace a podpora mládeže 4](#_Toc158898597)

[2. Školení trenérů 5](#_Toc158898598)

[3. Legalita a legitimita ZKSST 6](#_Toc158898599)

[4. Propagace stolního tenisu 8](#_Toc158898600)

[5. Startovné KrBTM 9](#_Toc158898601)

[6. Další opatření 11](#_Toc158898602)

[7. Návrh rozpočtu ZKSST 2024/2025 11](#_Toc158898603)

[II. Opatření střednědobá 14](#_Toc158898604)

[1. Konference ZKSST 2025 14](#_Toc158898605)

[2. Komise ZKSST 14](#_Toc158898606)

[2.1. Sportovně technická komise 15](#_Toc158898607)

[2.2. Komise mládeže 16](#_Toc158898608)

[2.3. Komise rozhodčích 18](#_Toc158898609)

[2.4. Trenérsko metodická komise 19](#_Toc158898610)

[2.5. Mediální komise 20](#_Toc158898611)

[2.6. Regionální komise pro okresy 20](#_Toc158898612)

[3. Školení a doškolení trenérů licence C, D 22](#_Toc158898613)

[4. Jednorázové soutěže 23](#_Toc158898614)

[5. Vklady do soutěží 24](#_Toc158898615)

[6. Zánik regionálních svazů 24](#_Toc158898616)

[6.1. Aktuální stav regionálních svazů 24](#_Toc158898617)

[6.2. Dlouhodobé soutěže mužů 34](#_Toc158898618)

[6.3. Dlouhodobé soutěže mládeže 36](#_Toc158898619)

[7. Návrh rozpočtů na období 6/2025 – 12/2029 37](#_Toc158898620)

[7.1. Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026 37](#_Toc158898621)

[7.2. Návrh rozpočtu 6/2026 – 12/2027 37](#_Toc158898622)

[7.3. Návrh rozpočtu na rok 2028 38](#_Toc158898623)

[7.4. Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026 38](#_Toc158898624)

[8. Další opatření 38](#_Toc158898625)

[III. Opatření dlouhodobá 39](#_Toc158898626)

[1. Zvýšení členské základny 39](#_Toc158898627)

[1.2. Zvýšení členské základny dívek a žen 39](#_Toc158898628)

[IV. Přílohy 41](#_Toc158898629)

[Prameny 71](#_Toc158898630)

# Seznam zkratek

VV – výkonný výbor;

ZKSST – Zlínský krajský svaz stolního tenisu;

ČSOS – Český svaz orientačních sportů;

ČSPS – Český svaz plaveckých sportů;

ČAST – Česká asociace stolního tenisu;

EÚLP – Evropská úmluva o ochraně lidských práv;  
LZPS – Usnesení předsednictva České národní rady o vyhlášení LISTINY ZÁKLADNÍCH PRÁV A SVOBOD jako součástí ústavního pořádku České republiky;  
ZSPI – Zákon o svobodném přístupu k informacím;

TMK – Trenérsko-metodická komise;

SŘ – Soutěžní řád stolního tenisu;

KrBTM – Krajské bodovací turnaje mládeže;

KP – Krajské přebory;

DPP – Dohoda o provedení práce;

FÚ – Finanční úřad;

ČUS – Česká unie sportu;

RSST – Regionální svaz stolního tenisu;

ev. – Evidenční;

KAST – Krajská akademie stolního tenisu;

KM – Komise mládeže;

KR – Komise rozhodčích;

MedK – Mediální komise;

RKK – Regionální komise pro okres Kroměříž;

RKUH – Regionální komise pro okres Uherské Hradiště;

RKV – Regionální komise pro okres Vsetín;

RKZ – Regionální komise pro okres Zlín;

KS – Krajská soutěž;

Tř. – Třída;

IČO – Identifikační číslo osoby;

lic. – Licence;

KBT – Krajský bodovací turnaj;

CP – Cestovní příkaz;

fa – Faktura;

ks – Kusů;

kr – Krabic;

BTM – Bodovací turnaj mládeže;

MČR – Mistrovství České republiky;

KS – Krajský svaz;

KS 1 – Krajská soutěž I. třídy;

KS 2 – Krajská soutěž II. třídy;

OP – Okresní přebor;

KM – Okres Kroměříž;

OS – Okresní soutěž;

ZL – Okres Zlín;

RP – Regionální přebor;

VS – Okres Vsetín;

ITTF – International table tennis federation (Mezinárodní stolně tenisová federace).

# I. Opatření krátkodobá

Krátkodobá opatření se zaměřují na činnosti, které může vykonat současný VV ZKSST. VV, tak bude činit na základě usnesení konference ZKSST, která se bude konat v roce 2024.

## 1. Dotace, podpora mládeže a zvýšení povědomí o stolním tenise mezi dětmi školního věku

**Dotace a podpora mládeže**

Účelem ZKSST je „*realizovat, řídit a propagovat stolní tenis na území Zlínského kraje za účelem jeho soustavného rozvoje a přípravy kvalitních hráčů.“[[1]](#footnote-1)* V současné době VV ZKSST pouze řídí a realizuje stolní tenis na území našeho kraje. V přípravě kvalitních hráčů a v soustavném rozvoji stolního tenisu nepodniká žádné kroky, které by mohly zlepšit situaci našeho sportu v kraji.

Krajský úřad každoročně vypisuje dotační tituly v oblasti mládeže a sportu, kterých se ZKSST **neúčastní**. V roce 2023 se dotačního programu ČINNOST A ROZVOJ MLÁDEŽNICKÉHO SPORTU (MaS03-23) účastnilo 7 svazů podle bodu 3.1.1. – 3.1.3.[[2]](#footnote-2) výzvy a další sportovní oddíly, včetně dvou stolně tenisových (TJ Spartak Hluk z.s., KST Zlín z.s.). Maximální míra dotace činila 60 % z celkových způsobilých výdajů projektu.[[3]](#footnote-3)

|  |  |
| --- | --- |
| Moravský rybářský svaz, z. s. \npobočný spolek Kroměříž | 52 000 Kč |
| Krajský svaz cyklistiky Zlín z.s. | 154 000 Kč |
| Krajský volejbalový svaz Zlínského kraje | 140 000 Kč |
| Zlínský krajský svaz ČSOS (Orientační běh) | 154 000 Kč |
| Zlínský krajský fotbalový svaz | 300 000 Kč |
| Krajský svaz ČSPS - Zlínský kraj (plavání) | 104 000 Kč |
| Zlínský krajský atletický svaz | 160 000 Kč |

Byly také podpořeny krajské sportovní mládežnické akademie podle bodu 3.1.4. výzvy. Maximální míra dotace činila 70 % z celkových způsobilých výdajů projektu.[[4]](#footnote-4)

|  |  |
| --- | --- |
| Tenisový klub Zlín, z.s. | 2 000 000 Kč |
| Handball club Zubří z. s. (Házená) | 300 000 Kč |
| Handball club Zlín, z.s. (házená) | 300 000 Kč |
| ATLETICKÁ AKADEMIE ZLÍNSKÉHO KRAJE, z.s. | 500 000 Kč |
| Zlínský krajský svaz ČSOS (Orientační běh) | 300 000 Kč |

V roce 2024 Zlínský kraj vypsal také dotační program ČINNOST A ROZVOJ MLÁDEŽNICKÉHO SPORTU (MaS03-24). Rozšířil sporty v bodu 3.1.4. (dříve 3.1.3.) výzvy – krajské sportovní mládežnické akademie o cyklistiku, běžecké lyžování, fotbal, sportovní lezení, vzpírání, stolní tenis a biatlon.[[5]](#footnote-5) ZKSST se ani v letošním roce neúčastnil žádné výzvy Zlínského kraje. O dotaci podle bodu 3.1.4. výzvy v kategorii stolní tenis má údajně žádat spolek Akademie stolního tenisu Zlínského kraje z. s. (IČO: 21067040)[[6]](#footnote-6)

**Opatření**Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby v případě, že Zlínský kraj zveřejní v prosinci 2024 výzvu ČINNOST A ROZVOJ MLÁDEŽNICKÉHO SPORTU.

1. podal žádost ve výši minimálně 300 000 Kč na krajskou sportovní akademii mládeže podle bodu 3.1.4. výzvy.
2. Informoval všechny oddíly s aktivní mládeží o vypsání této výzvy.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Využití dotace | Dopad na oddíly |
| Na příjmové stránce si rozpočet přilepší minimálně o 300 000 Kč.  U dotace podle bodu 3.1.4. činí maximální míra dotace 70 % z celkových způsobilých výdajů. Způsobilé výdaje na mládež vzrostou na 428 571 Kč. | Podle bodu 3.1.4 výzvy - přímá a systematická práce s dětmi a mládeží ve věku od 8 do 22 let, soustavná příprava sportovců, sportovních týmů či družstev na sportovní akce regionálního, republikového či vrcholového charakteru a účast na těchto akcích, výchova talentovaných sportovců, apod.[[7]](#footnote-7) | Oddílům tato dotace přinesou vyšší výkonnost jejich mladých hráčů a větší konkurenceschopnost. Některým oddílovým trenérům také přinesou možnost podílet se na výchově mladých stolních tenistů z celého kraje, včetně spravedlivé odměny. Mladým hráčům přinese tato dotace možnost dále rozšiřovat své dovednosti a zlepšovat se pod vedením trenérů krajské akademie spolu s ostatními hráči. |

**Zvýšení povědomí o stolním tenise mezi dětmi školního věku**

Pro zvýšení povědomí mladých hráčů o stolním tenise, získání relevantních dat o počtech stolně tenisových stolů ve školských zařízení po celém kraji a možnosti pořádání akcí pro žáky 1.stupně autor vize obeslal všechny základní školy, v kraji ve kterých neprobíhají soutěžní utkání stolního tenisu (208 základních škol), na základě čl. 10 EÚLP a čl. 17 odst. 5 LZPS ve smyslu prováděcího zákona č. 106/1999 Sb. ZSPI.[[8]](#footnote-8)

Základní školy odpovídali na následující dotazy:

1. Vlastní vaše zařízení nebo nachází se ve vašem zařízení stoly na stolní tenis?
2. V případě kladné odpovědi na otázku 1.   
   Uveďte prosím počet těchto stolů na stolní tenis ve vašem zařízení.
3. Disponuje vaše zařízení prostory pro pořádání soutěžních zápasů, tréninků nebo pro situaci uvedenou v otázce 4. této žádosti podle Soutěžního řádu stolního tenisu a Pravidel stolního tenisu (prostor o minimální výměře 18 x 4,5 metru nebo 9 x 9 metru).
4. V případě kladné odpovědi na otázku 1 a 3.   
   V případě, že by vám nějaký spolek, jehož hlavní činností nebo úkolem podle jeho stanov je propagace stolního tenisu nebo organizace a řízení výkonnostní sportovní (stolně tenisové) činnosti, apod., nabídl organizaci a pořádání akce na představení stolního tenisu pro vaše žáky 1.stupně. Přijali byste takovou nabídku?
5. V případě záporné odpovědi na otázku 1 a kladné odpovědi na otázku 3.

Uvažovali byste nebo uvažujete o nákupu stolů na stolní tenis v případě pořádání akce uvedené v otázce 4.

Dotazováno bylo celkem 208 základní škol z celého Zlínského kraje ve smyslu výše uvedených norem v období od 17. února 2024 do \_\_\_. Na XXX škol byla podána stížnost ve smyslu § 16a ZSPI.

## 2. Školení trenérů

ZKSST jako krajský svaz má pravomoc udělovat trenérskou licenci C podle směrnice ČAST č. 2/2022 Podmínky pro udělování a prodlužování trenérských licencí. Podle této směrnice krajské svazy můžou provádět školení trenérské licence D a licence C.[[9]](#footnote-9) ZKSST ovšem za posledních 10 let neuspořádal jediné školení trenérů. ZKSST uspořádal v roce 2022 doškolení trenérů licence C a D.[[10]](#footnote-10) Oddíly hrající krajské soutěže mají přitom povinnost podle čl. 322.01 SŘ mít trenéra minimálně licence C.[[11]](#footnote-11) Tuto podmínku ke dni 10. února 2024 splňuje 15 z 34 oddílů hrající krajské nebo celostátní soutěže.[[12]](#footnote-12) ČAST dlouhodobě apeluje na krajské svazy, aby školení trenérů pořádali, neboť počet trenérů má vazby na financování od Národní sportovní agentury. TMK ČAST také připravuje systém motivací pro krajské svazy za vyškoleného trenéra, cca. 1 000 Kč.[[13]](#footnote-13)

**Opatření**Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby

1. Na území Zlínského kraje uspořádalo školení trenérů licence C v termínu 1.4.2025 – 31.5.2025

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Školení trenérské licence C je v rozsahu 32 hodin. Odměna lektora je 300 Kč / hod. Náklady na lektora činí 9 600 Kč + případné cestovné. Bude také potřeba zajistit příslušnou školící místnost a hernu na 2 dny. Celkové náklady na školení trenérů licence C se budou pohybovat kolem 25 000 Kč. ZKSST by měl požadovat po oddílech povinnost mít trenéra nejméně licence C podle čl. 322.01 SŘ a v případě porušení tohoto článku, příslušné oddíly sankcionovat pořádkovými pokutami. Poplatek za udělení licence pořadatelskému svazu je 600 Kč.[[14]](#footnote-14) | ZKSST pořádáním školení splní svoji povinnost uspořádat školení trenérů licence C, kterou v posledních letech zásadně zanedbávala. Pro řadu oddílových trenérů se naskytne šance vylepšit si své znalosti v trénování svých svěřenců, což by mělo pozitivním způsobem působit na výkonnost jejich svěřenců. |

## 3. Legalita a legitimita ZKSST

**Legalita**

Pojem legalita se pojí s veřejným právem, ale v přeneseném slova smyslu ho lze pojit i s ZKSST. Pod pojmem legalita se ve veřejném právu myslí povinnost dodržovat zákon, přičemž sám stát je zákonem vázán.[[15]](#footnote-15) V přeneseném slova smyslu, tedy ZKSST požaduje po oddílech, aby plnili jeho směrnice, SŘ či rozpis soutěže. Sám ZKSST ovšem své vlastní pravidla neplní.

VV ZKSST je podle čl. 9, bodu 9, stanov ZKSST povinen z každé schůze VV pořizovat zápis. Schůze VV se konají pravidelně každý měsíc. Od zvolení současného VV ZKSST v roce 2021 se zveřejnilo ke dni 10. února 2024 na webových stránkách svazu pouze 9 zápisů.

VV ZKSST a především TMK ZKSST nevymáhá pořádkové pokuty po oddílech, které nemají trenéra licence C nebo vyšší. Přitom by stačilo změnit jeden článek SŘ na což samotný VV ZKSST má právo podle směrnice ČAST č. 1/2005 Pravomoci krajských a regionálních svazů. Neboť VV ZKSST nezměnilo článek SŘ připravilo TMK ZKSST rozpočet ZKSST od roku 2021 o nemalou částku, která mohla být použita na rozvoj mládeže nebo na jiné projekty VV ZKSST. V případě, že by se jednalo o částku 500 Kč, tak by TMK ZKSST připravil rozpočet ZKSST za poslední tři sezóny o zhruba 25 000 Kč.

ZKSST prostřednictvím svého VV hospodaří podle čl. 13 Stanov na základě schváleného rozpočtu na danou sezónu.[[16]](#footnote-16) Dne 16. února 2024 se konalo utkání Divize mezi družstvy ST Bílovice a KST Dolní Němčí B, na kterém byla přítomna komisařka.[[17]](#footnote-17) Neboť ZKSST nemá vlastní směrnici o činnosti komisařů, tak se odměna pro komisaře vyplácí na základě Směrnice ČAST č. 3/2022 Podmínky činnosti komisařů. Takový komisař má nárok na odměnu 750 Kč za jedno utkání a jízdné na základě směrnice (Směrnice ZKSST č. 1/2024 O náhradách cestovného a stravného).[[18]](#footnote-18), [[19]](#footnote-19) Na základě informací z transparentního účtu, bylo vyplaceno dne 4. března 2024 784 Kč, resp. 196 Kč na ZKSST – odměny, rozhodci kontroly, resp. ZKSST – odměny, rozhodci kontrola (pozn. na transparentním účtu psáno bez diakritiky).[[20]](#footnote-20) Rozpočet ZKSST na sezónu 2023/2024 schválený konferencí ZKSST v roce 2023 neobsahuje žádné výdaje na kontrolu utkání.[[21]](#footnote-21) V minulosti tuto kapitolu rozpočtu obsahoval například návrh rozpočtu na sezónu 2018/2019[[22]](#footnote-22) nebo plnění rozpočtu za rok 2017.[[23]](#footnote-23) Odměny rozhodčích a komisařů nelze podle mého názoru řadit pod výplaty DPP, cestovné VV, bodováky a jiné akce a ani pod jiné kapitoly schváleného rozpočtu konferencí ZKSST. VV jako statutární orgán ZKSST nerespektoval tímto výdajem rozhodnutí konference ZKSST, jakožto nejvyššího orgánu ZKSST, do jehož působnosti podle stanov patří schvalování rozpočtu na další období. VV ZKSST podle stanov zajišťuje plnění schváleného plánu činnosti, přičemž hospodaří na základě schváleného rozpočtu na danou sezónu.[[24]](#footnote-24)

**Legitimita**

Pojem legitimita se také pojí s veřejným právem, i tady ho lze v přeneseném slova smyslu pojit se ZKSST. Pojem legitimita ve veřejném právu znamená ospravedlnění, oprávněnost, právoplatnost státní moci, tedy že pokud zákony budou nesmyslné a neodůvodněné nebudou dodržovány.[[25]](#footnote-25) V přeneseném slova smyslu, tedy VV ZKSST vytváří nesmyslná pravidla, která jsou právně nevymahatelná a spoléhá na neznalost práva jednotlivých oddílů.

Typickým příkladem takového nevymahatelného pravidla jsou kvóty na Krajské přebory mužů a žen. VV ZKSST stanoví v průběhu sezóny (nejčastěji v prosinci) kvóty pro oddíly hrající krajské a celostátní soutěže, tedy až po tom, co oddíly souhlasili s dodržováním SŘ a rozpisu soutěže. Takové nařízení porušuje legitimní očekávání oddílů (jednotlivých družstev) a stanovuje jim nové podmínky účasti až po zaslání přihlášky do soutěže. Řešením by bylo zanesení kvót do rozpisu soutěže (což by ovšem platilo pouze na družstva hrající krajské soutěže) nebo usnesení konference ZKSST.

**Opatření**

Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby:

1. Vykonával svoji funkci v souladu se stanovami ZKSST;
2. Zveřejňoval zápisy ze schůzí VV ZKSST v souladu se stanovami ZKSST. Nejpozději 30 dnů od konání schůze;
3. Podle směrnice ČAST č. 1/2005 upravil článek 322.01 SŘ, tak aby oddíly hrající krajské soutěže neměli povinnost mít trenéra licence C nebo vyšší;
4. V případě, že oddíly zaplatily pořádkovou pokutu za neúčast na krajských přeborech mužů a žen, aby jim do 30 dnů tuto pokutu vrátil;
5. Odpustil pořádkové pokuty za neúčast na krajských přeborech mužů a žen všem oddílům, které pořádkovou pokutu dostaly;
6. Vyzval STK ZKSST, aby přidal do rozpisu soutěže na sezónu 2024/2025 bod kvóty na krajské přebory.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| V kapitole pokuty přijde rozpočet o 10 800 Kč za pořádkové pokuty, které udělil VV ZKSST v rozporu s legitimním očekáváním oddílům. | Přijetí tohoto usnesení bude znamenat posílení legality a legitimity výkonného výboru, na poslední rok jeho funkčního období, který v posledních letech nejednal v souladu s právem, se stanovami ZKSST a dalšími předpisy upravující stolně tenisové soutěže. |

## 4. Propagace stolního tenisu

VV ZKSST dlouhodobě podceňuje propagaci stolního tenisu v našem kraji, i když je to jeden z jeho hlavních úkolů a účelů.[[26]](#footnote-26) Ke dni 10. února 2024 v sezóně 2023/2024 zveřejnil na svém Facebookovém profilu pouze 2 příspěvky. Je nutné podotknout, že oba byly velmi profesionální a přesně takto by měly příspěvky svazu na sociálních sítích vypadat.

Je politováni hodné, že VV ZKSST nezajišťuje a nemonitoruje propagaci stolního tenisu v místních denících a novinách. Například kroměřížský deník zveřejnil článek o bodovacím turnaji v Hluku z března 2023.[[27]](#footnote-27) Pravidelně se také v Deníku informuje o výsledcích krajských přeborů mužů a žen a o zápasech ligových družstev z našeho kraje.

**Opatření**

Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby:

1. Zajistil fotografa minimálně na 4 krajské bodovací turnaje mládeže v sezóně 2024/2025;
2. Zajistil fotografa na poslední krajský bodovací turnaj mládeže v sezóně 2024/2025;
3. Zajistil fotografa na krajské přebory mužů a žen 2024/2025
4. Vypsal výběrové řízení na pozici správce sociálních sítí ZKSST

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Zajištění fotografa na KrBTM a KP mužů a žen bude rozpočet na výdajové stránce stát zhruba 15 000 Kč.  Pracovní náplň správce sociálních sítí bude vytvářet příspěvky podle potřeby od září 2024 do května 2025. Celkové náklady na tuto pozici jsou odhadnuty na 10 000 Kč. Daně FÚ by činily 5 425 Kč | Fotografie z KrBTM a KP můžou pomoci oddílům s jejich vlastní propagací ať už na jejich sociálních sítích, v obecních zpravodajích, či v regionálních denících. Správce sociálních sítích přiláká nové zájemce o náš sport a zvedne povědomí o našem sportu v našem regionu. |

## 5. Startovné KrBTM

ZKSST je jediným krajským svazem, který na svých krajských turnajích pro mládež nevybírá startovné. V minulosti v sezóně 2022/2023 vybíral startovné 50 Kč, které platily oddíly 2x ročně. Ovšem některé oddíly shledávali nevymahatelnost tohoto nařízení a startovné neplatily. VV ZKSST opět netrval na svých pravidlech, které nastavil a nevymáhal tyto platby po takových oddílech ani jim nezastavil závodní činnost podle SŘ. Namísto toho jim odečetl částku za startovné od dotace na mládež, případně jim dotaci neudělil.[[28]](#footnote-28) V tabulce níže jsou uvedeny startovné, které vybírají pořadatelé mládežnických turnajů v jednotlivých krajích České republiky.

|  |  |
| --- | --- |
| Krajský svaz | Výše startovného |
| Praha | 150 Kč[[29]](#footnote-29) |
| Karlovarský Kraj | 100 Kč [[30]](#footnote-30) |
| Plzeňský kraj | Nedohledáno |
| Jihočeský kraj | 100 Kč [[31]](#footnote-31) |
| Ústecký kraj | 100 Kč [[32]](#footnote-32) |
| Liberecký kraj | 100 Kč [[33]](#footnote-33) |
| Královehradecký + Pardubický kraj | 100 Kč[[34]](#footnote-34) |

|  |  |
| --- | --- |
| Středočeský kraj | 200 Kč[[35]](#footnote-35) |
| Jihomoravský kraj | 150 Kč[[36]](#footnote-36) |
| Olomoucký kraj | 100 Kč[[37]](#footnote-37) |
| Zlínský kraj | 0 Kč[[38]](#footnote-38) |
| Moravskoslezský kraj | 100 Kč[[39]](#footnote-39) |
| Kraj Vysočina | 50 Kč[[40]](#footnote-40) |

**Opatření:**

Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby:

1. Vyzval KM ZKSST k úpravě propozic krajského přeboru mládeže jednotlivců (KrBTM) 2024/2025, tak aby v bodě vklady se uvedla následují věta: „Pořadatel má právo vybírat vklady až ve výši 100 Kč.“

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly | Dopad na hráče |
| Toto opatření bude mít na rozpočet pozitivní dopad, neboť může snížit příspěvek ZKSST na pořádání KrBTM z dnešních 13 500 Kč na například 5 000 Kč, zbylých 10 000 Kč může pořadatel vybrat na vkladech. Toto opatření přinese rozpočtu 68 000 Kč ročně. | Oddílům, jež vysílají své hráče na KrBTM se můžou zvýšit výdaje na své hráče, pokud jim vklady budou proplácet. Případně vklady mohou platit sami hráči, jejich zákonní zástupci nebo je oddíly můžou vybrat na členských příspěvcích. | Hráči startují na KrBTM zaplatí za účast na jednom KrBTM 100 Kč. V případě 8 startů na KrBTM 800 Kč. Tyto vklady jim můžou proplácet oddíly. |

## 6. Další opatření

Tato kapitola se věnuje opatřením, které musí přijmout konference ZKSST v roce 2024 na základě zjištění v části II., kapitolách 6.1.1. a 6.1.3.

**Opatření**Konference ZKSST v roce 2024 přijme následující usnesení:

Usnesení konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.,

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., vyzývá výkonný výbor Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s., aby:

1. Podal podnět na VV ČAST, v případě nenalezení schválení jeho činnosti v jiném KSST, ohledně oddílu TJ Chropyně, který dle názoru ZKSST neoprávněně startuje v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov;
2. Podal podnět na VV ČAST ohledně oddílu Stolní tenis klub Komárno, který dle názoru ZKSST neoprávněně startuje v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov;
3. Podal podnět na VV ČAST ohledně oddílu Stolní tenis Rajnochovice z.s., který dle názoru ZKSST neoprávněně startuje v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov;
4. Podal podnět na VV ČAST, v případě nenalezení schválení jeho činnosti v jiném KSST, ohledně oddílu TJ sokol Loučka z.s., který dle názoru ZKSST neoprávněně startuje v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov;
5. V případě zamítavého stanoviska VV ČAST v bodech 1, 2, 3 a 4 tohoto usnesení se odvolal k Arbitrážní komisi ČAST

## 7. Návrh rozpočtu ZKSST 2024/2025

Navrhovat rozpočtu je v plné pravomoci dosavadního VV ZKSST a jen on může navrhovat rozpočet ZKSST. Schvalování navrženého rozpočtu podléhá schválení konferencí ZKSST, která může navrhovat jednotlivé změny v rozpočtu.

Následující návrh rozpočtu je návrhem se všemi přijatými opatřeními podle kapitol 1. – 6. části I. tohoto dokumentu.   
  
K 31.5.2024 by mělo být na účtu ZKSST přibližně 673 000 Kč.

**Příjmy rozpočtu**

|  |  |
| --- | --- |
| Evidenční poplatky | 230 000 Kč |
| Přestupy, střídavé starty, hostování | 5 000 Kč |
| Vklady do soutěží | 43 200 Kč |
| Převody soutěží | 2 000 Kč |
| Pokuty | 80 000 Kč |
| ČAST spolufinancování | 170 000 Kč |
| Dotace Zlínský kraj | 300 000 Kč |
| Školení trenérů | 6 000 Kč |
| **Příjmy celkem** | **836 200 Kč** |

* Evidenční poplatky  
  K 10. únoru 2024 bylo za oddíly jež platí evidenční poplatky ZKSST vybráno 232 500 Kč. V následujícím roce se očekává podobná výše.
* Přestupy, střídavé starty, hostování  
  Každoročně se vybírá okolo 5 000 Kč na těchto poplatcích
* Vklady do soutěží  
  ZKSST pořádá 3 soutěže, kde vybírá vklady
  + Divizi – 12 družstev – 1 200 Kč – celkem 14 400 Kč
  + Krajskou soutěž I. třídy – 12 družstev – 800 Kč – celkem 9 600 Kč
  + Krajskou soutěž II. třídy – 24 družstev – 800 Kč – Celkem 20 200 Kč
* Převody soutěží  
  Každoročně se vybírá okolo 2 000 Kč na tomto poplatku
* ČAST spolufinancování  
  V roce 2022 poslalo ČAST peníze na rok 2022 ve dvou termínech:
  + 14.10.2022 – 113 200 Kč
  + 19.12.2022 – 56 800 Kč

V roce 2023 poslalo ČAST peníze na rok 2023 ve dvou termínech:

* + 3.8.2023 – 148 969 Kč
  + 7.12.2023 – 21 031 Kč
* Dotace Zlínský kraj  
  V případě schválení usnesení konference ZKSST by ZKSST žádal dotaci z výzvy ČINNOST A ROZVOJ MLÁDEŽNICKÉHO SPORTU na rok 2025  
  podle bodu 3.1.4. výzvy o dotaci 300 000 Kč (způsobilé výdaje 428 571 Kč)
* Školení trenérů  
  V termínu 1.4.2025 – 31.5.2025 uspořádá ZKSST školení trenérů licence C. Predikujeme účast 10 trenérů. Poplatek za udělení licence pořádajícímu svazu je 600 Kč

**Výdaje rozpočtu**

|  |  |
| --- | --- |
| Výplaty DPP – Výkonný výbor | 115 200 Kč |
| Výplaty DPP - propagace | 25 000 Kč |
| Daně FÚ | 30 425 KČ |
| Vedení účetnictví a ČUS | 20 500 Kč |
| Cestovné VV, bodováky a jiné akce | 15 000 Kč |
| Webové stránky, IT | 6 000 Kč |
| Kancelářské potřeby | 8 000 Kč |
| Konference 2025, cestovné, občerstvení | 26 000 Kč |
| Vratky RSST za ev. poplatky | 25 000 Kč |
| Krajská akademie stolního tenisu | 180 000 Kč |
| KrBTM a KP pořadatelství | 59 500 Kč |
| KrBTM a KP rozhodčí, organizace | 80 000 Kč |
| Poháry, medaile, věcné ceny mládež | 50 000 Kč |
| Školení rozhodčích (licence K) | 4 000 Kč |
| Školení trenérů (licence C) | 25 000 Kč |
| Finanční odměny KP | 12 000 Kč |
| **Výdaje celkem** | **632 196 Kč** |

Detailně je rozpočet popsán v příloze 2[[41]](#footnote-41), včetně porovnání s plněním rozpočtu za sezónu 2022/2023, návrhem rozpočtu na sezónu 2023/2024 a rozpisu výdajů KM ZKSST.

K 31. květnu by měl být stav na účtu ZKSST zhruba 884 000 Kč.

# II. Opatření střednědobá

Střednědobá opatření se zaměřují na činnosti, které bude moct vykonat budoucí VV ZKSST. Tento VV bude legitimizován volbami členů VV na konferenci ZKSST 2025.

## 1. Konference ZKSST 2025

Pro prosazení mých cílů, které jsou popsané v části II., kapitolách 2. an. je potřeba na konferenci navrhnout následují opatření, kterým se sníží počet členů VV. Nižší počet členů VV bude znamenat větší akceschopnost VV v období 2025 – 2029. Dalším opatřením bude navržení rozpočtu podle potřeb případného nového VV.[[42]](#footnote-42)

**Opatření**

Usnesení konference ZKSST

Konference Zlínského krajského svazu stolního tenisu, z.s., stanovuje počet členů výkonného výboru ZKSST podle čl. 9, bodu 3. na období 2025 – 2029 na tři.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| V případě schválení usnesení o snížení počtu členů VV se ušetří na kapitole 101 výplaty DPP – výkonný výbor 25 200 Kč, na kapitole 103 Cestovné VV zhruba 3 000 Kč. | Toto usnesení nebude mít žádné dopady na oddíly. |

**Opatření**Usnesení konference ZKSST

Konference Zlínského krajského svazu zlínského kraje, z.s., schvaluje návrh rozpočtu předložený Janem Blahou, který byl zaslán všem delegátům [den]. Příjmy rozpočtu na období 6/2025 – 5/2026 se stanoví na 810 200 Kč, výdaje na období 6/2025 – 5/2026 se stanoví na 857 762 Kč. Schodek rozpočtu ZKSST bude ve výši 47 562 Kč.

## 2. Komise ZKSST

Ke dni 10. února 2024 má ZKSST zřízeny 4 komise (sportovně-technickou komisi, komisi rozhodčích, trenérsko-metodickou komisi a komisi mládeže)[[43]](#footnote-43). V pravomoci VV je podle stanov ZKSST zřizování odborných komisí, volení jejich členů a vymezení jejich činnosti.[[44]](#footnote-44)

Nový výkonný výbor zřídí na období 2025 – 2029 pět komisí – 4 stávající a jednu novou – Mediální komisi ZKSST. Také od Července 2028 zřídí 4 nové komise – regionální komise pro okres Kroměříž, regionální komise pro okres Uherské Hradiště, regionální komise pro okres Vsetín, regionální komise pro okres Zlín.

### 2.1. Sportovně technická komise

Mezi úkoly STK patří podle směrnice ČAST č. 1/2005:

1. *Zabezpečuje uspořádání jednorázových krajských přeborů jednotlivců v kategoriích mladšího žactvo, starší žactvo, dorost a dospělí (vydávání rozpisů, org. zajištění, nahlášení výsledků).*
2. *Pořádá soutěže družstev a vydává adresáře, rozpisy, vylosování, výsledky, tabulky apod., včetně potřebných kvalifikací:*
   1. *soutěže dospělých - dlouhodobě, v jedné nebo více soutěžních třídách,*
   2. *soutěže mládeže - podle podmínek v kraji - dlouhodobě nebo jednorázově, přip. kombinovaný systém podle určení krajského svazu,*
3. *Pořádá a řídí nemistrovské soutěže podle potřeb a podmínek v kraji, zejména Český pohár a schvaluje konání turnajů kategorie B.*
4. *Sestavuje krajský termínový kalendář na příslušné soutěžní období.*
5. *Určuje pro regionální svazy termíny a způsob hlášení postupujících z regionů.*
6. *Potvrzuje soupisky družstev vlastních soutěží a kontroluje soupisky ligových družstev*

*a oprávněnost startů uvedených hráčů, včetně jejich startu v zahraničí, správnost sestavení soupisek podle žebříčků, zaplacení registračních poplatků všech hráčů uvedených na soupisce.*

1. *Ve spolupráci s registračním úsekem, příp. sekretářem kontroluje včasné a úplné dodání evidenčních seznamů se správně zaplacenými reg. poplatky z regionů a oddílů. Nepřipustí ke startu (nepotvrdí na soupisku) hráče s nezaplaceným nebo nesprávně zaplaceným reg. poplatkem.*
2. *Při řízení soutěží dbá na dodržování SŘ a rozpisu soutěží.*
3. *Provádí hodnocení soutěží, navrhuje příp. změny v soutěžích.*
4. *Ve spolupráci s úsekem rozhodčích podává návrhy na změny řádů a pravidel.*
5. *Při změně řádů a předpisů zabezpečuje přenos do oddílu hrající krajské soutěže a do*

*regionálních svazů v kraji.*

1. *Má právo vyslat komisaře na mistrovské a nemistrovské soutěže v kraji na náklady krajského svazu, nebo oddílu, který požádá o vyslání komisaře[[45]](#footnote-45)*Mezi dalšíúkoly STK ZKSST budou patřit i úkoly jiných úseků (registračního, klasifikačního) podle směrnice ČAST č. 1/2005:
2. *Sleduje stav členů dle evidenčních seznamů v kraji podle podkladů od regionálních svazů. Dbá na úplnost "Evidenčních seznamů", kontroluje správnost placení registračních poplatků.*
3. *Projednává a rozhoduje o přestupech hráčů v rámci kraje.  
   - mezi oddíly různých okresů v kraji (pokud přestupující hráč nebyl před přestupem na soupisce v základu družstva hrajícího ligové soutěže).  
   - mezi oddíly ze stejného regionu v kraji, pokud byl přestupující hráč před přestupem na soupisce v základu družstva hrajícího krajské soutěže.*
4. *Má za úkol vypracování a zveřejnění zásad tvorby a sestavování krajských žebříčků dospělých.[[46]](#footnote-46)*

VV ZKSST stanoví úkoly STK ZKSST následovně:

|  |  |
| --- | --- |
| Období | Úkoly STK |
| Červen 2025 – květen 2026 | Všechny body se změnou v bodu 1 (Zabezpečuje uspořádání jednorázových krajských přeborů jednotlivců dospělích (vydávání rozpisů, org. zajištění, nahlášení výsledků), bodu 7 (kontroluje včasné a úplné dodání evidenčních seznamů se správně zaplacenými reg. poplatky z regionů a oddílů. Nepřipustí ke startu (nepotvrdí na soupisku) hráče s nezaplaceným nebo nesprávně zaplaceným reg. poplatkem.) a vyjma bodu 2, písm. b. |
| Červen 2026 – květen 2027 | Stejně jako v předešlém období. |
| Červen 2027 – květen 2028 | Stejně jako v předešlém období |
| Červen 2028 – květen 2029 | Stejně jako v předešlém období s výjimkou v bodu 2 stejně jako v směrnice ČAST č. 1/2005) a.výjimkou v bodu 5 (ruší se), bod 11 (Při změně řádů a předpisů zabezpečuje přenos do oddílu hrajících krajské soutěže). |

**Opatření**

Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu STK ZKSST na svém prvním jednání po konferenci ZKSST v roce 2025.[[47]](#footnote-47)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Rozpočet STK je popsán v kapitolách 201-205. Mezi výdaje patří Výplata DPP předsedy STK, daně FÚ, organizace KP dospělých, ceny pro vítěze KP, ceny pro vítěze jednotlivých dlouhodobých mistrovských i nemistrovských soutěží a finanční odměny na KP. Celkové výdaje STK jsou stanoveny na sezónu 2025/2026 na 120 200 Kč. Období 7/2026 – 12/2027 na 252 739 Kč. Na rok 2028 na 138 276 Kč a na rok 2029 na 156 531 Kč. | Toto opatření nebude mít v žádné dopady na oddíly v období 6/2025-5/2028. Od období 6/2028 bude mít dopad na oddíly, jež hrály pouze regionální soutěže. Nově budou podléhat STK ZKSST, který bude schvalovat jejich evidenční seznamy, soupisky, výsledky zápasů a také udělovat pořádkové pokuty. |

### 2.2. Komise mládeže

Mezi úkoly KM patří podle směrnice ČAST č. 1/2005:

1. *Zabezpečuje krajská kola nemistrovských soutěží podle pokynů k soutěži, pokud bude tato soutěž KM ČAST vypsána, vydává pokyny pro regionální svazy.*
2. *Spolupracuje s STK na organizování soutěží mládeže v kraji.*
3. *Navrhuje kvóty k účasti na krajských přeborech mládeže jednotlivců, příp. i družstev.*
4. *Odpovídá za provedení nominací hráčů kraje na M-ČR mládeže.*
5. *Spolupracuje s klasifikační komisí na sestavování krajských žebříčků mládeže. Snaží se vytvářet podmínky pro zřizování krajských výběrů mládeže a pro jejichčinnost.[[48]](#footnote-48)*  
     
   Mezi dalšíúkoly KM ZKSST budou patřit i úkoly jiného úseku (klasifikačního) podle směrnice ČAST č. 1/2005:
6. *Má za úkol vypracování a zveřejnění zásad tvorby a sestavování krajských žebříčků mládeže[[49]](#footnote-49)*Mezi další úkoly KM ZKSST bude patřit:
7. *Organizace krajské akademie stolního tenisu. Pořádání soustředění, výběr hráčů, uzavírání smluv s trenéry KAST.*
8. *Organizace krajských bodovacích turnajů mládeže a krajských přeborů mládeže.*
9. *Udělování pořádkových pokut oddílům, jež nemají aktivní mládež podle SŘ a směrnice ZKSST.*
10. *Nákup spotřebního materiálu a věcných cen včetně pohárů a medailí.*
11. *Připravuje materiály pro žádosti o dotace pro výkonný výbor.*

VV ZKSST stanoví úkoly KM ZKSST následovně:

|  |  |
| --- | --- |
| Období | Úkoly KM |
| Červen 2025 – květen 2026 | Všechny body s výjimkou bodu 2 a změnou v bodu 3 (Navrhuje kvóty k účasti na krajských přeborech družstev) a v bodu 5 (KM sestavuje krajské žebříčky mládeže. Snaží se vytvářet podmínky pro zřizování krajských výběrů mládeže a pro jejich činnost). |
| Červen 2026 – květen 2027 | Stejně jako v předešlém období s výjimkou v bodu 3 (Stejně jako ve směrnici ČAST č. 1/2005). |
| Červen 2027 – květen 2028 | Stejně jako v předešlém období s výjimkou v bodu 2 stejně jako v směrnice ČAST č. 1/2005). |
| Červen 2028 – květen 2029 | Stejně jako v předešlém období s výjimkou v bodu 1 (Zabezpečuje krajská kola nemistrovských soutěží podle pokynů k soutěži, pokud bude tato soutěž KM ČAST vypsána). |

**Opatření**

Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu KM ZKSST na svém prvním jednání po konferenci ZKSST v roce 2025.[[50]](#footnote-50)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly, hráče a trenéry |
| Rozpočet KM je popsán v kapitolách 300 – 372. Mezi výdaje KM patří výplata DPP předsedy KM, daně FÚ, soustředění mládeže, KAST, organizace turnajů mládeže, nákup spotřebního materiálu, podpora talentovaných hráčů na mimo krajských akcích a dotace oddílům za mládež. Mezi příjmy KM patří spolufinancování ČAST a dotace od Zlínského kraje. Celkové výdaje KM na sezónu 2025/2026 jsou stanoveny na 454 672 Kč, na období 6/2026 – 12/2027 na 680 583 Kč, na rok 2028 na 528 672 Kč a na rok 2029 na 549 622 Kč. | Toto opatření bude mít pozitivní dopad na oddíly s aktivní mládeží. Pro talentovanou mládež budou připraveny každý rok dvě soustředění a také možnost trénovat pod vedením trenéry KAST během celé sezóny. Pro ty nejlepší mladé hráče zde bude příspěvek na startovné na BTM a příspěvek na ubytování a cestu na MČR mládeže. KM ZKSST vybere 3 trenéry KAST. |

### 2.3. Komise rozhodčích

Mezi úkoly KR patří podle směrnice ČAST č. 1/2005:

1. *Provádí delegace rozhodčích na jednorázové i dlouhodobé soutěže v kraji.*
2. *Kontroluje účast rozhodčích a vyhodnocuje jejich činnost, projednává nedostatky a navrhuje VV KSST opatření.*
3. *Pořádá školení a semináře rozhodčích licence C.*
4. *Uděluje licence C podle směrnice Výkonného výboru ČAST.*
5. *Vede aktuální evidenci rozhodčích licence C v kraji, včetně evidence rozhodčích licence M, A a B.*
6. *Může navrhovat rozhodčí na školení vyšších stupňů, případně na rozhodování (nebo na nedelegování) k vyšším soutěžím.*
7. *Sleduje změny pravidel a zabezpečuje jejich přenos rozhodčím licence C v kraji.*
8. *V případě potřeby napomáhá regionálním svazům se zabezpečováním rozhodčích na mimořádně rozsáhlé akce v regionu.*
9. *Kontroluje plnění podmínek pro účast v soutěžích družstev dospělých dle čl.326.01 SŘ podmínka kvalifikovaných rozhodčích v oddíle, jehož družstvo(a) startuje(í) v přeboru kraje. Ve spolupráci s STK navrhuje opatření z nedodržování tohoto předpisu.[[51]](#footnote-51)*

VV ZKSST stanoví úkoly KR následovně: Všechny body se změnou v bodě 3, 4, 5 a 7 (licence K) v bodě 8 (pouze do 5/2028) a bodě 9 (čl. 322.01 SŘ).

**Opatření**

Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu KR ZKSST na svém prvním jednání po konferenci ZKSST v roce 2025.[[52]](#footnote-52)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly a rozhodčí |
| Rozpočet KR je popsán v kapitolách 400 – 430. Mezi výdaje KR patří výplata předsedy KR a daně FÚ, odměny rozhodčích na turnajích a odměny školitelů rozhodčích licence K. Na sezónu 2025/2026 jsou stanoveny výdaje KR na 52 453 Kč, na období 6/2026 – 12/2027 na 90 842 Kč a na roky 2028 a 2029 shodně na 62 842 Kč. | Toto opatření nebude mít žádné dopady na oddíly, neboť i nadále KR ZKSST bude zajišťovat školení licence K. Komise rozhodčích bude také rozhodovat o nominaci rozhodčích na jednorázové turnaje, případně i na utkání dlouhodobých soutěží. |

### 2.4. Trenérsko metodická komise

Mezi úkoly KR patří podle směrnice ČAST č. 1/2005:

1. *Pořádá školení a semináře trenérů licence C.*
2. *Vede aktuální evidenci trenérů licence C v kraji i včetně evidenci trenérů licence A,B a D.*
3. *Kontroluje plnění podmínek pro účast v soutěžích družstev dospělých dle čl. 326.01 SŘ – podmínka kvalifikovaného trenéra v oddíle, jehož družstvo(a) startuje(í) v přeboru kraje. Ve spolupráci s STK navrhuje opatření z nedodržování tohoto předpisu.*
4. *Ve spolupráci s klasifikačním úsekem provádí nominaci hráčů kraje na M-ČR mužů a žen jednotlivců.*
5. *Přenáší nejnovější vědecké a metodické poznatky do regionálních svazů a oddílů,které hrají krajské soutěže.[[53]](#footnote-53)*

VV ZKSST stanoví úkoly KR následovně: Všechny body se změnou v bodě 3 (čl. 322.01 SŘ), v bodě 4 (TMK provádí nominaci hráčů na M-ČR mužů a žen jednotlivců) a v bodě 5 (od 6/2028 nepřenáší poznatky do regionálních svazů).

**Opatření**

Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu TMK ZKSST na svém prvním jednání po konferenci ZKSST v roce 2025.[[54]](#footnote-54)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Rozpočet TMK je popsán v kapitolách 500 – 503. Mezi výdaje TMK patří výplata předsedy TMK a daně FÚ a výdaje na školení trenérů licence C a D. Na sezónu 2025/2026 jsou stanoveny výdaje KR na 10 953 Kč, na období 6/2026 – 12/2027 na 42 342 Kč, na rok 2028 na 10 953 Kč a na rok 2029 na 20 953 Kč. | Toto opatření bude mít dopad na oddíly, neboť VV ZKSST upraví čl. 322.01 do podoby, že od sezóny 2027/2028 je povinnost mít trenéra licence C u těch oddílu, jehož družstva hrají dlouhodobé soutěže mužů. Školení a doškolení licence C bude probíhat v pravidelných cyklech, jednou za 4 roky, stejně jako školení a doškolení licence D. |

### 2.5. Mediální komise

VV ZKSST zřídí na základě své pravomoci podle čl. 9, bodu 14., písm d. stanov ZKSST[[55]](#footnote-55) novou mediální komisi.

VV ZKSST stanoví úkoly MedK ZKSST následovně:

1. *Propagace stolního tenisu na sociálních sítích.*
2. *Tvorba příspěvků na sociální sítě ZKSST.*
3. *Vyhlašování výběrových řízení na fotografování akcí ZKSST a uzavírání pracovních smluv.*
4. *Ve spolupráci s VV ZKSST domlouvání spolupráce s místními médii a zajištění propragace stolního tenisu v nich.*
5. *Tvorba dokumentu Marketingové minimum oddílů hrajících krajské a regionální soutěže*

**Opatření**

Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu TMK ZKSST na svém prvním jednání po konferenci ZKSST v roce 2025.[[56]](#footnote-56)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Rozpočet MedK je popsán v kapitolách 600 – 604. Mezi výdaje MedK patří výplata předsedy TMK, výplata fotografa daně FÚ a výdaje propagaci stolního tenisu na sociálních sítích. Na sezónu 2025/2026 jsou stanoveny výdaje KR na 37 859 Kč, na období 6/2026 – 12/2027 na 56 484 Kč, na roky 2028 a 2029 shodně na 37 859 Kč. | Toto opatření bude mít pozitivní vliv na celý stolní tenis v našem kraji. Toto opatření přinese větší povědomí o stolním tenise, může přilákat nové hráče stolního tenisu. Pro oddíly a MedK ZKSST toto opatření přinese fotografie z akcí ZKSST, které budou moct propagovat na svých sociálních sítích a v obecních zpravodajích. Také pro oddíly bude připraven dokument marketingového minima, který nebude závazný a jeho dodržování bude na čistě dobrovolné bázi. |

### 2.6. Regionální komise pro okresy

VV ZKSST zřídí k 1.7.2028 na základě své pravomoci podle čl. 9, bodu 14., písm d. stanov ZKSST[[57]](#footnote-57) 4 nové komisi, které budou zajišťovat informovanost oddílu v jednotlivých okresech a organizaci okresních přeborů jednotlivců. Vznik těchto komisí je podmíněn zánikem spolků Kroměřížský okresní svaz stolního tenisu, z. s, (IČO: 08515697), Stolní tenis Uherské Hradiště z.s. (IČO: 22763244), OSST Zlín, spolek (IČO: 07705506) a zánikem Vsetínského regionálního svazu stolního tenisu. Zánikem okresních svazů se zabývá kapitola 6. v částí II.

VV ZKSST zřídí následují komise:

* Regionální komise pro okres Kroměříž (RKK ZKSST);
* Regionální komise pro okres Uherské Hradiště (RKUH ZKSST);
* Regionální komise pro okres Vsetín (RKV ZKSST);
* Regionální komise pro okres Zlín (RKZ ZKSST)

VV ZKSST stanoví úkoly jednotlivých regionálních komisí pro okresy ZKSST následovně:

* Organizace regionálních přeborů jednotlivců a nákup věcných cen včetně pohárů, nebo medailí pro.
* Zprostředkovávání informací mezi VV ZKSST, komisí ZKSST a jednotlivými oddíly v okresech.
* Spolupráce s jednotlivými komisemi ZKSST a VV ZKSST.

**Opatření**

1. Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu RKK ZKSST na svém jednání před konferencí ZKSST v roce 2028, tak aby po konferenci ZKSST v roce 2028 se mohla ustanovit RKK ZKSST.[[58]](#footnote-58)
2. Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu RKUH ZKSST na svém jednání před konferencí ZKSST v roce 2028, tak aby po konferenci ZKSST v roce 2028 se mohla ustanovit RKUH ZKSST.[[59]](#footnote-59)
3. Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu RKV ZKSST na svém jednání před konferencí ZKSST v roce 2028, tak aby po konferenci ZKSST v roce 2028 se mohla ustanovit RKV ZKSST.[[60]](#footnote-60)
4. Výkonný výbor vypíše výběrové řízení na předsedu RKZ ZKSST na svém jednání před konferencí ZKSST v roce 2028, tak aby po konferenci ZKSST v roce 2028 se mohla ustanovit RKZ ZKSST.[[61]](#footnote-61)

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly a regionální svazy |
| Rozpočet jednotlivých regionálních komisí pro okresy ZKSST je popsán v kapitolách 700 – 734. Mezi výdaje RKK, RKUH, RKV a RKZ ZKSST patří členů jednotlivých komisí, daně FÚ, výdaje na organizaci Regionálních přeborů jednotlivců a nákup věcných cen, včetně medailí, nebo pohárů. Na rok 2028 jsou výdaje všech regionálních komisí pro okresy ZKSST stanoveny na 43 810 Kč a pro rok 2029 na 134 624 Kč. | Toto opatření bude znamenat, že oddíly, se již nebudou muset účastnit konferencí jednotlivých regionálních svazů, namísto toho se všechny oddíly z kraje budou mít právo účastnit konference ZKSST a také budou mít poradní hlas v jednotlivých regionálních komisí pro okresy. Toto opatření bude znamenat zánik regionálních svazů a pro „menší“ okresy (Vsetín a Kroměříž) stabilnější finanční situaci. |

## 3. Školení a doškolení trenérů licence C, D

Jak bylo zmíněno v kapitole 2., části I. Školení trenérů, ZKSST neuspořádala za posledních 10 let jediné školení trenérů licence C, i přestože SŘ stanovuje povinnost mít trenéra licence C, pokud družstvo oddílu hraje krajské soutěže. Školení a doškolení trenérů licence C bude pořádat TMK ZKSST pravidelně každé 4 roky počínaje rokem 2027. Školení a doškolení trenérů licence D bude pořádat TMK pravidelně každé 4 roky počínaje rokem 2029.

**Opatření**

VV ZKSST vyzve TMK ZKSST na svém jednání v červnu 2026 k uspořádání školení trenérů v dubnu nebo květnu 2027 v případě, že konference ZKSST schválí rozpočet ZKSST včetně kapitoly 503 v navržené výši podle návrhu VV ZKSST.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Výdaje na školení trenérů jsou popsány v kapitole 503 rozpočtu ZKSST. Náklady na školení v roce 2027 se odhadují na 25 000 Kč. Příjmy za úhradu poplatku pořadatelskému svazu jsou popsány v kapitole 08 rozpočtu ZKSST. Příjmy za tento poplatek se odhadují na 9 000 Kč. | Pro řadu oddílových trenérů se naskytne šance vylepšit si své znalosti v trénování svých svěřenců, což by mělo pozitivním způsobem působit na výkonnost jejich svěřenců a zvýšit konkurenceschopnost mladých hráčů v dalších letech. Také budou mít trenéři povinnost se pravidelně účastnit doškolování. |

**Opatření**

1. VV ZKSST upraví na svém jednání v červnu 2026 na základě své pravomoci podle směrnice ČAST č. 1/2005 článek 322.01 SŘ, tak aby oddíly hrající krajské soutěže měli povinnost mít trenéra licence C nebo vyšší od sezóny 2027/2028.
2. TMK na svém jednání před sezónou 2027/2028 stanoví výši pořádkové pokuty v souladu s čl. 704.02, písm. k) SŘ, tak aby pokuta nebyla pro provinivší se oddíl „výhodná.“

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Toto opatření bude mít pozitivní dopad na rozpočet ZKSST, neboť budou existovat oddíly, které nebudou absolvovat školení trenérů a raději zaplatí pořádkovou pokutu. Příjmy rozpočtu v kapitole 05 pokuty se odhadují na nižší tisíce Kč. | V případě porušení čl. 322.01 o povinnosti mít minimálně trenéra licence C, v případě, že družstvo oddílu hraje krajské soutěže, může být takový oddíl pokutován pořádkovou pokutou TMK ZKSST. |

## 4. Jednorázové soutěže

V letošní sezóně 2023/2024 uspořádal nebo uspořádá ZKSST celkem 10 jednorázových turnajů. Od září do dubna každý měsíc ZKSST pořádá seriál krajských bodovacích turnajů pro mládež.[[62]](#footnote-62) V lednu ZKSST pořádá Krajské přebory dospělých[[63]](#footnote-63) a v dubnu Krajské přebory družstev starších žáků a juniorů.[[64]](#footnote-64)

Od sezóny 2026/2027 se sníží počet KrBTM z 8 turnajů za sezónu na 6 turnajů za sezónu. Od této sezóny přibydou 4 nové turnaje, které se budou konat ve dvou termínech, a to Krajské přebory U13 a U17 a Krajské přebory U15 a U19.

**Opatření**

VV ZKSST vyzve na svém jednání v lednu 2026 KM ZKSST, aby:

1. Vypsal výběrové řízení na pořadatelství maximálně šesti KrBTM v sezóně 2026/2027
2. Stanovil kvóty na Krajské přebory kategorií U13 – U19 na 32 chlapců a 16 dívek v každé kategorii
3. Ve spolupráci s STK ZKSST zajistila výběrové řízení na pořadatelství Krajských přeborů U13 a U17 a Krajských přeborů U15 a U19.
4. Upravil propozice KrBTM, tak aby vznikl nový turnaj A, který bude pro nejlepších 8 hráčů, kde hráči v prvním stupni budou rozděleni do 2 skupin po 4 hráčích a ve druhém stupni budou hrát vylučovacím systémem až do stanovení konečného pořadí. První 3 hráči si zajistí účast v turnaji A i na dalším turnaji. Hráči na 1. a 2. místě turnaje B (celkově 9. a 10. místo) si také zajistí účast v turnaji A na dalším turnaji.

VV ZKSST vyzve na svém jednání v lednu 2026 STK ZKSST, aby:

1. Ve spolupráci s KM ZKSST zajistila výběrové řízení na pořadatelství Krajských přeborů U13 a U17 a Krajských přeborů U15 a U19.
2. Zabezpečila vydání rozpisů, organizační zajištění a nahlášení výsledků Krajských přeborů U13 a U17 a Krajských přeborů U15 a U19

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly a hráče |
| Toto opatření bude mít pozitivní dopad na rozpočet v kapitolách 341 a 421 Turnaje – KrBTM nájem, organizace a pořadatelství a ušetří rozpočtu 18 000 Kč. Toto opatření bude mít negativní dopad na rozpočet v kapitolách 343 a 422 Turnaje – KP mládeže. Výdaje se odhadují na 34 000 Kč. | Toto opatření některým mladým hráčům zmenší počet krajských turnajů z 8 na 6, jiným naopak ne. Upravení propozic KrBTM bude znamenat zatraktivnění KrBTM pro ty nejlepší hráče, neboť nebudou muset absolvovat 2 zápasy ve skupině se slabšími hráči, také se sníží počet zápasů pro tyto nejlepší hráče ze 7 na 6. |

## 5. Vklady do soutěží

K poslednímu zvýšení vkladů do dlouhodobých soutěží mužů a žen a došlo v sezóně 2022/2023 (Divize - 1 200 Kč, KS 1 a KS 2 - 800 Kč).[[65]](#footnote-65) Další zvýšení tato vize plánuje od sezóny 2026/2027 (Divize - 1 500 Kč, KS 1 a KS 2 – 1 000 Kč)

**Opatření**

VV ZKSST na svém jednání v dubnu 2026 projedná zvýšení vkladů do soutěží na 1 500 Kč za družstvo v soutěži Divize a 1 000 Kč za družstvo v soutěži KS 1 a KS 2.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Toto opatření bude mít pozitivní dopad na rozpočet v kapitole 05 vklady do soutěží. Toto opatření přinese do rozpočtu 10 800 Kč. | Toto opatření bude mít dopad na oddíly hrající soutěže pořádané STK ZKSST. V případě družstev hrajících Divizi bude znamenat toto opatření vzrůst nákladů na účast v dané soutěži o 300 Kč, v případě družstev hrajících KS 1 nebo KS 2 pak o 200 Kč. |

## 6. Zánik regionálních svazů

Ke dni 11. února 2024 existují ve Zlínském kraji 4 regionální svazy podle jednotlivých okresů. Tato kapitola se bude snažit zabývat jejich finanční situací a také klady a zápory těchto „malých“ spolků a klady a zápory v případě, že by pravomoci regionálních svazů přešly pod ZKSST a jeho komise. V důsledku zaniknutí regionálních svazů k 30. červnu 2028 by měl zůstat jediný svaz stolního tenisu na území Zlínského kraje, který plnil všechny úkoly jak krajského svazu, tak všech regionálních svazů. Zániku regionálních svazů v našem kraji musí předcházet dlouhá a podrobná diskuze vedená novým VV ZKSST a zvážení všech kladů a záporů tohoto opatření, proto tato vize klade reálný termín zavedení jednoho řídícího svazu pro celý kraj na sezónu 2028/2029.

**Opatření**

Konference ZKSST 2027 bude nucena změnit znění stanov, tak aby se následují konference 2028 mohli účastnit již delegáti zastupující oddíly, které nehrály v sezóně 2027/2028 soutěže řízené ZKSST nebo ČAST (čl. 8, bod 5, písm. c. Stanov ZKSST).[[66]](#footnote-66)

### 6.1. Aktuální stav regionálních svazů

#### 6.1.1. Aktuální stav Kroměřížského okresního svazu stolního tenisu

**Členská základna**  
Kroměřížský okresní svaz má 3. nejvyšší členskou základnu v kraji. Ke dni 11. února 2024 sdružuje 11 oddílů, které mají zaregistrovaných 118 mužů a žen v kategorii U21 a dospělých a 74 mládežníků v kategoriích U11 – U19.

Vývoj členské základny v RSST Kroměříž:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Dospělý a U21 | U11 – U19 | Ostatní členové | Celkem členů | Počet oddílů |
| 2011/2012 | 127 | 57 | 2 | 186 | 12 |
| 2015/2016 | 141 | 59 | 1 | 201 | 11 |
| 2019/2020 | 140 | 100 | 5 | 245 | 11 |
| 2022/2023 | 118 | 78 | 9 | 205 | 10 |

RSST Kroměříž vyrostl celkový počet členů od roku 2011 z 186 na 245 v předcovidové sezóně 2019/2020, po této sezóně následoval propad na 205 členů v sezóně 2022/2023 a v letošní sezóně 2023/2024 je celkový počet členů ke dni 11. února 2024 192. V letošní sezóně také vznikl nový oddíl Stolní tenis Kvasice, z.s. Pozitivním ukazatelem je, že roste procentuální zastoupení mládeže na celkovém počtu členů z 31 % v sezóně 2011/2012 na současných necelých 39 %.[[67]](#footnote-67)  
  
**Oddíly místně příslušné RSST Kroměříž startující v KSST Olomouc, respektive RSST Přerov**

V okrese Kroměříž působí ještě 3 oddíly (TJ Chropyně, Stolní tenis klub Komárno a Stolní tenis Rajnochovice), které jsou zapojeny do činnosti v jiném RSST – RSST Přerov. Je otázkou, kým a kdy došlo ke schválení, že takové oddíly mohou být zapojeny do činnosti v jiném kraji nebo regionu podle poznámky 1., čl. 101.02 SŘ, neboť taková změna by podle dnešních norem podléhala schválení jak ZKSST a Olomouckého krajského svazu stolního tenisu, tak schválení ČAST, neboť se jednalo o zapojení oddílu do činnosti v jiném KSST.[[68]](#footnote-68)

U oddílu TJ Chropyně nelze dohledat, kdy byl oddíl zařazen do činnosti v jiném KSST, neboť podle výpisu ze spolkového rejstříku vznikl 28. června 1990[[69]](#footnote-69) a STIS disponuje daty pouze od sezóny 2010/2011.

Oddíl Stolní tenis klub Komárno s největší pravděpodobností obnovil svoji činnost v sezóně 2014/2015[[70]](#footnote-70), ve spolkovém rejstříku je nedohledatelný. V případě, že se nenajde schválení o povolení zapojení tohoto oddílu do činnosti v jiném KSST nebrání nic ZKSST podat podnět na VV ČAST o přeřazení tohoto oddílu do ZKSST. V případě neúspěchu u VV ČAST podat odvolání k arbitrážní komisi ČAST a argumentovat tím, že oddíl Stolní tenis klub Komárno v době svého založení v roce 2014 patřil do KSST Zlín, respektive RSST Kroměříž a nemohl podat přihlášku do KSST Olomouc, respektive RSST Přerov

U oddílu Stolní tenis Rajnochovice z.s., je stejná otázka jako u oddílu Stolní tenis klub Komárno, tedy kdo povolil tomuto oddílu po jeho založení (u Stolní tenis Rajnochovice z.s., po 26. březnu 2015)[[71]](#footnote-71) působit v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov. I zde by se měl ZKSST co nejdříve obrátit na VV ČAST.

K 12. únoru 2024 měly tyto oddíly registrovaných 36 mužů a žen v kategoriích dospělých a U21, 5 mládežníků v kategoriích U11 – U19 a 8 ostatních členů[[72]](#footnote-72). Tyto oddíly měly v soutěžích RSST Přerov přihlášených v sezóně 2023/2024 6 družstev.[[73]](#footnote-73) Na těchto 3 oddílech přichází rozpočty ZKSST, respektive RSST Kroměříž každý rok zhruba o 14 000 Kč.

**Opatření** je popsáno v kapitole 6., části I.  
  
**Dlouhodobé a jednorázové soutěže**   
  
RSST Kroměříž pořádá 4 dlouhodobé soutěže

* Okresní přebor I. třídy – 11 družstev
* Okresní přebor II. třídy – 8 družstev
* Žákovská liga – 8 družstev (4 družstva z RSST Kroměříž, 3 družstva z RSST Zlín a 1 družstvo z RSST Přerov)[[74]](#footnote-74)

RSST Kroměříž pořádá okresní přebory v kategoriích dospělých i mládeže.[[75]](#footnote-75)

**Zhodnocení finanční situace**

Zhodnocení finanční situace RSST Kroměříž bylo provedeno na základě účetní uzávěrky,[[76]](#footnote-76) rozpočtu RSST Kroměříž na sezónu 2022/2023[[77]](#footnote-77), ze zápisu z okresní konference z 5.9.2023,[[78]](#footnote-78) ze zpravodaje ZKSST[[79]](#footnote-79) a informací z Registru ČAST[[80]](#footnote-80)

Příjmy RSST Kroměříž:

|  |  |
| --- | --- |
| Evidenční poplatky oddílů hrající regionální soutěže (stav k 11. únoru 2024) | 16 050 Kč |
| Přihlášky do soutěží (2023/2024) (RP1 – 500 Kč, RP2 – 200 Kč)[[81]](#footnote-81) | 7 100 Kč |
| Spolufinancování ČAST (2022/2023) | 15 000 Kč |
| Startovné Chropyně v dlouhodobých soutěžích mládeže (2022/2023) | 1 000 Kč |
| Úroky (2022/2023) | 1 176 Kč |
| Přestupy, střídavé starty (stav k 11. únoru 2024) | 900 Kč |
| Vratky RSST od ZKSST (za sezónu 2022/2023) | 2 752 Kč |
| **Celkové příjmy Kroměřížského okresního svazu stolního tenisu za jednu sezónu** | **43 978 Kč** |

Výdaje RSST Kroměříž:

|  |  |
| --- | --- |
| Odměny členům VV, STK (sezóna 2022/2023) | 6 500 Kč |
| Okresní přebory dospělých a mládeže (sezóna 2022/2023) | 15 000 Kč |
| Věcné odměny, medaile, poháry (sezóna 2022/2023) | 7 927 Kč |
| Občerstvení konference (sezóna 2022/2023) | 491 Kč |
| Odměna oddílům s aktivní mládeží | 24 600 Kč |
| **Celkové výdaje Kroměřížského okresního svazu stolního tenisu za jednu sezónu** | **54 518 Kč** |

Stav prostředků RSST Kroměříž byl k 16.7.2023 68 929 Kč bez zaslání vratky RSST od ZKSST, která podle transparentního účtu ZKSST[[82]](#footnote-82) byla zaslána až 20. září 2023. Odměna oddílům s aktivní mládeží byla schválena až na okresní konferenci RSST Kroměříž 5.9.2023. Stav prostředků s těmito pohyby byl k 16.7.2023 47 081 Kč.

**Dopad zániku RSST Kroměříž na RSST Kroměříž a oddíly sdružené pod RSST Kroměříž**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na RSST Kroměříž | Dopad na oddíly v RSST Kroměříž | Dopad na hráče v RSST Kroměříž |
| Současným členům VV a STK odpadne povinnost řídit soutěže v okrese. Nově je bude řídit STK ZKSST. I nadále se budou pořádat okresní přebory jednotlivců. Ty bude pořádat RKK. Odměna předsedy RKK je stanovena na 1000 Kč / měsíc. Případní ostatní členové odměnu stanovenou nemají. | V případě zániku RSST Kroměříž se navýší poplatky za přihlášky do soutěží (OP 1 – 800 Kč, OP 2 – 400 Kč), případně budou stanoveny podle zařazení družstev do jednotlivých soutěží. Oddíly nebudou moci počítat s takovou finanční odměnou za aktivní mládež. Nicméně již od roku 2025 bude zajištěno trénování v KAST a pořádání soustředění v KAST a také finanční podpora pro hráče na mimokrajských turnajích nebo materiální podpora oddílů s aktivní mládeží. | I na dále se budou konat okresní přebory jednotlivců dospělých. Bude na rozhodnutí RKK, zda-li i pro mládež. Pravomocí RKK bude i vydávání rozpisů nemistrovských soutěží mládeže. Pořádání takové nemistrovské soutěže bude na STK ZKSST. |

#### 6.1.2. Aktuální stav Stolního tenisu Uherské Hradiště

**Členská základna**

Svaz v okresu Uherské Hradiště má 2. nejvyšší členskou základnu v kraji. Ke dni 11. února 2024 sdružuje 22 oddílů, které mají zaregistrovaných 334 mužů a žen v kategorii U21 a dospělých, 149 mládežníků v kategoriích U11 – U19 a 49 ostatních členů.

Vývoj členské základny v okrese Uherské Hradiště:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Dospělý a U21 | U11 – U19 | Ostatní členové | Celkem členů | Počet oddílů |
| 2011/2012 | 340 | 136 | 12 | 488 | 29 |
| 2015/2016 | 363 | 164 | 24 | 551 | 24 |
| 2019/2020 | 365 | 174 | 38 | 577 | 22 |
| 2022/2023 | 349 | 153 | 41 | 543 | 22 |

Okresu Uherské Hradiště vyrostl celkový počet členů od roku 2011 z 488 na 577 v předcovidové sezóně 2019/2020, po této sezóně následoval propad na 543 členů v sezóně 2022/2023 a v letošní sezóně 2023/2024 je celkový počet členů ke dni 11. února 2024 na 532. Zastoupení mládeže na celkovém podílu všech členů je v sezóně 2023/2024 ke dni 11. února 2024 28 %. V minulosti se pohyboval od 27 % do 31 %. Počet členů v okresu Uherské Hradiště je jedním z nejvyšších v celé České republice.[[83]](#footnote-83)

**Dlouhodobé a jednorázové soutěže**   
  
STUH pořádá 5 dlouhodobých soutěží

* Okresní přebor I. – III. třídy – Všechny 12 družstev
* Okresní přebor IV. třídy – 13 družstev
* Regionální přebor žáků – 10 družstev[[84]](#footnote-84)

STUH pořádá okresní přebory dospělých.[[85]](#footnote-85)

**Zhodnocení finanční situace**

Zhodnocení finanční situace Stolního tenisu Uherské Hradiště bylo provedeno na základě plnění rozpočtu STUH za sezónu 2022/2023[[86]](#footnote-86) a ze schváleného návrhu rozpočtu STUH na sezónu 2023/2024[[87]](#footnote-87) konferencí STUH konané dne 8. září 2023, ze zpravodaje ZKSST[[88]](#footnote-88) a informací z registru ČAST[[89]](#footnote-89)

Příjmy STUH:

|  |  |
| --- | --- |
| Evidenční poplatky oddílů hrající regionální soutěže (stav k 11. únoru 2024) | 27 600 Kč |
| Přihlášky do soutěží (2023/2024) (RP I – 500 Kč, RP II, III – 400 Kč, RP IV – 300 Kč)[[90]](#footnote-90) | 19 500 Kč |
| Přestupy, střídavé starty (stav k 11. únoru 2024) | 2 500 Kč |
| Pokuty (sezóna 2022/2023) | 350 Kč |
| Vratky RSST od ZKSST (za sezónu 2022/2023) | 11 286 Kč |
| **Celkové příjmy Stolního tenisu Uherské Hradiště za jednu sezónu** | **61 236 Kč** |

Výdaje STUH:

|  |  |
| --- | --- |
| Řízení soutěží – DPP | 36 000 Kč |
| Daně FÚ | 6 348 Kč |
| Webové stránky, IT | 5 430 Kč |
| Okresní přebory jednotlivců | 7 361 Kč |
| Zápisy | 4 500 Kč |
| Poháry, ceny | 2 019 Kč |
| **Celkové výdaje Stolního tenisu Uherské Hradiště za jednu sezónu** | **61 658 Kč** |

**Dopad zániku STUH na STUH a oddíly sdružené pod STUH**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na STUH | Dopad na oddíly v STUH | Dopad na hráče v STUH |
| Současným členům VV odpadne povinnost řídit soutěže v okrese. Nově je bude řídit STK ZKSST. I nadále se budou pořádat okresní přebory jednotlivců. Ty bude pořádat RKUH. Odměna předsedy RKUH je stanovena na 2000 Kč / měsíc. Případní ostatní členové odměnu stanovenou nemají. | V případě zániku STUH se navýší poplatky za přihlášky do soutěží (RP 1 – 800 Kč, RP 2, 3 – 600 Kč, RP 4 – 400 Kč), případně budou stanoveny podle zařazení družstev do jednotlivých soutěží. Již od sezóny 2025/2026 bude zajištěno trénování v KAST a pořádání soustředění v KAST a také finanční podpora pro hráče na mimokrajských turnajích nebo materiální podpora oddílů s aktivní mládeží. | I na dále se budou konat okresní přebory jednotlivců dospělých. Pravomocí RKUH bude i vydávání rozpisů nemistrovských soutěží mládeže. Pořádání takové nemistrovské soutěže bude na STK ZKSST. |

#### 6.1.3. Aktuální stav Vsetínského regionálního svazu stolního tenisu

**Členská základna**

Vsetínský regionální svaz má nejnižší členskou základnu v kraji mezi okresy. Ke dni 12. února 2024 sdružuje 6 oddílů, které mají zaregistrovaných 98 mužů a žen v kategorii U21 a dospělých, 48 mládežníků v kategoriích U11 – U19 a 21 ostatních členů.

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Dospělý a U21 | U11 – U19 | Ostatní členové | Celkem členů | Počet oddílů |
| 2011/2012 | 110 | 51 | 10 | 171 | 9 |
| 2015/2016 | 106 | 58 | 41 | 205 | 8 |
| 2019/2020 | 97 | 61 | 34 | 192 | 7 |
| 2022/2023 | 101 | 43 | 23 | 167 | 7 |

RSST Vsetín vyrostl celkový počet členů od roku 2011 z 171 na 192 v předcovidové sezóně 2019/2020, po této sezóně následoval propad na 167 členů v sezóně 2022/2023 a v letošní sezóně 2023/2024 je celkový počet členů ke dni 12. února 2024 167. V letošní sezóně také zanikl další oddíl KST Vsetín. Zastoupení mládeže na celkovém počtu členů se pohybovalo v minulosti od 25 % do 30 %. V letošní sezóně 2023/2024 je na hodnotě pod 29 %.

**Oddíly místně příslušné RSST Vsetín startující v KSST Olomouc, respektive RSST Přerov**

Stejně jako v RSST Kroměříž v kapitole 6.1.1. části II. i RSST Vsetín má stejný problém se startem oddílů místně příslušných jejich RSST v KSST Olomouc, respektive RSST Přerov. Tímto oddílem je TJ Sokol Loučka.

TJ Sokol Loučka z.s., vznikl podle spolkového rejstříku 2. července 1991,[[91]](#footnote-91) samotný oddíl stolního tenisu podle údajů ze STISu vznikl až v sezóně 2011/2012.[[92]](#footnote-92) I zde se nabízí stejné otázky jako u oddílů místně příslušných RSST Kroměříž startujících v soutěžích KSST Olomouc, respektive RSST Přerov.

K 12. únoru 2024 měl oddíl TJ Sokol Loučka registrovaných 9 dospělých[[93]](#footnote-93) a do soutěží RSST Přerov měl přihlášeno 1 družstvo[[94]](#footnote-94). Na tomto oddílu přichází rozpočty ZKSST, respektive RSST Vsetín každý rok zhruba o 3 300 Kč.

**Dlouhodobé a jednorázové soutěže**

Regionální přebor – 6 družstev[[95]](#footnote-95)

Vsetínský RSST pořádá okresní přebory dospělých,[[96]](#footnote-96) regionální přebory družstev staršího žactva a juniorů[[97]](#footnote-97) a 6 regionálních bodovacích turnajů mládeže.[[98]](#footnote-98)

**Zhodnocení finanční situace**

Zhodnocení finanční situace v RSST Vsetín je pouhým odhadem příjmů na základě dat z registru ČAST[[99]](#footnote-99) a ze zpravodaje ZKSST.[[100]](#footnote-100) Výdaje RSST Vsetín jsou neodhadnutelné.

Příjmy RSST Vsetín:

|  |  |
| --- | --- |
| Evidenční poplatky oddílů hrající regionální soutěže (stav k 12. únoru 2024) | 2 100 Kč |
| Přihlášky do soutěží (2023/2024) (RP – 600 Kč)[[101]](#footnote-101) | 3 600 Kč |
| Přestupy, střídavé starty (stav k 12. únoru 2024) | 600 Kč |
| Vratky RSST od ZKSST (za sezónu 2022/2023) | 3 347 Kč |
| **Celkové příjmy Vsetínského RSST za jednu sezónu** | **9 647 Kč** |

**Dopad zániku RSST Vsetín na RSST Vsetín a oddíly sdružené pod RSST Vsetín**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na RSST Vsetín | Dopad na oddíly v RSST Vsetín | Dopad na hráče v RSST Vsetín |
| Současným členům VV a STK odpadne povinnost řídit soutěže v okrese. Nově je bude řídit STK ZKSST. I nadále se budou pořádat okresní přebory jednotlivců. Ty bude pořádat RKV. Odměna předsedy RKV je stanovena na 1000 Kč / měsíc. Případní ostatní členové odměnu stanovenou nemají. | V případě zániku RSST Vsetín se navýší poplatky za přihlášky do soutěží (RP 1 – 800 Kč), případně budou stanoveny podle zařazení družstev do jednotlivých soutěží. Již od sezóny 2025/2026 bude zajištěno trénování v KAST a pořádání soustředění v KAST a také finanční podpora pro hráče na mimokrajských turnajích nebo materiální podpora oddílů s aktivní mládeží. | I na dále se budou konat okresní přebory jednotlivců dospělých. Bude na rozhodnutí RKV. Pravomocí RKV bude i vydávání rozpisů nemistrovských soutěží mládeže. Pořádání takové nemistrovské soutěže bude na STK ZKSST. RKV nebude nadále pořádat okresní přebory družstev mládeže ani Regionální bodovací turnaje mládeže. |

#### 6.1.4. Aktuální stav Okresního svazu stolního tenisu Zlín

**Členská základna**

Zlínský regionální svaz má největší členskou základnu v kraji mezi okresy. Ke dni 12. února 2024 sdružuje 29 oddílů, které mají zaregistrovaných 413 mužů a žen v kategorii U21 a dospělých 109 mládežníků v kategoriích U11 – U19 a 45 ostatních členů.

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Dospělý a U21 | U11 – U19 | Ostatní členové | Celkem členů | Počet oddílů |
| 2011/2012 | 389 | 86 | 46 | 521 | 29 |
| 2015/2016 | 383 | 124 | 38 | 545 | 28 |
| 2019/2020 | 404 | 124 | 62 | 590 | 29 |
| 2022/2023 | 397 | 107 | 51 | 555 | 29 |

OSST Zlín vyrostl celkový počet členů od roku 2011 z 521 na 590 v předcovidové sezóně 2019/2020, po této sezóně následoval propad na 555 členů v sezóně 2022/2023 a v letošní sezóně 2023/2024 je celkový počet členů ke dni 12. února 2024 567. V letošní sezóně také vznikl nový oddíl TJ Sokol Vizovice, z.s. Zastoupení mládeže na celkovém počtu členů se pohybovalo v minulosti od 16 % do 22 %. V letošní sezóně 2023/2024 je na hodnotě pod 20 %, což je nejnižší procentuální hodnota ze všech okresů.

**Dlouhodobé a jednorázové soutěže**

OSST Zlín pořádá 5 dlouhodobé soutěže

* Okresní soutěž I. – III. třídy – Všechny 12 družstev
* Okresní soutěž IV. třídy – 10 družstev
* Nemistrovskou soutěž – Pohár zlínský švec – 15 družstev[[102]](#footnote-102)

OSST Zlín pořádá Okresní přebory dospělých[[103]](#footnote-103) a minulých letech pořádal i Okresní přebory mládeže.[[104]](#footnote-104)

**Zhodnocení finanční situace**

Zhodnocení finanční situace OSST Zlín bylo provedeno na základě účetní uzávěrky 2022.[[105]](#footnote-105)

Příjmy OSST Zlín

|  |  |
| --- | --- |
| Přijaté příspěvky (dary) | 15 000 Kč |
| Jiné ostatní výnosy | 116 000 Kč |
| **Celkové příjmy OSST Zlín za rok 2022** | **131 000 Kč** |

Výdaje OSST Zlín

|  |  |
| --- | --- |
| Spotřeba materiálu, energie a ostatních neskladovaných dodávek | 30 000 Kč |
| Náklady na cestování | 1 000 Kč |
| Náklady na reprezentaci | 1 000 Kč |
| Ostatní služby | 57 000 Kč |
| Mzdové náklady | 8 000 Kč |
| Jiné ostatní náklady | 1 000 Kč |
| Poskytnuté členské příspěvky a příspěvky zúčtované mezi organizačními složkami | 10 000 Kč |
| **Celkové výdaje OSST Zlín za rok 2022** | 109 000 Kč |

Celková aktiva OSST Zlín k 31.12.2022 byla 385 000 Kč.

**Dopad zániku OSST Zlín na OSST Zlín a oddíly sdružené pod OSST Zlín**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Dopad na OSST Zlín | Dopad na oddíly v OSST Zlín | Dopad na hráče v OSST Zlín |
| Současným členům VV a STK odpadne povinnost řídit soutěže v okrese. Nově je bude řídit STK ZKSST. I nadále se budou pořádat okresní přebory jednotlivců. Ty bude pořádat RKZ. Odměna předsedy RKZ je stanovena na 2000 Kč / měsíc. Případní ostatní členové odměnu stanovenou nemají. | V případě zániku OSST Zlín se sníží poplatky za přihlášky do soutěží (OS 1 – 800 Kč, OS 2, 3 – 600 Kč, OS 4 – 400 Kč), případně budou stanoveny podle zařazení družstev do jednotlivých soutěží. Již od sezóny 2025/2026 bude zajištěno trénování v KAST a pořádání soustředění v KAST a také finanční podpora pro hráče na mimokrajských turnajích nebo materiální podpora oddílů s aktivní mládeží. | I na dále se budou konat okresní přebory jednotlivců dospělých. Bude na rozhodnutí RKZ. Pravomocí RKZ bude i vydávání rozpisů nemistrovských soutěží mládeže. Pořádání takové nemistrovské soutěže bude na STK ZKSST. |

### 6.2. Dlouhodobé soutěže mužů

V sezóně 2023/2024 pořádalo ZKSST prostřednictvím STK ZKSST 4 soutěže, kterých se účastnilo 48 účastníků ve 3 typech soutěžích. Okresní svazy pak pořádaly prostřednictvím svých STK, případně VV celkem 11 soutěžích, kterých se účastnilo celkem 121 družstev ve 4 typech soutěží.[[106]](#footnote-106)

V případě, že zaniknou všechny okresní svazy, převezme pořádání všech soutěží STK ZKSST.

Na základě diskuse a podnětů od jednotlivých oddílů a RSST bude rozhodnuto, zda se okresní soutěže budou konat, tak jak je tomu v dnešních dnech, tedy podle územního členění nebo se budou konat jako další krajské soutěže (KS 3 a další) bez ohledu na územní členění okresů s přihlédnutím co nejmenších dojezdů mezi jednotlivými družstvy v soutěžích s více skupinami.

V případě, že se rozhodne, že okresní soutěže se budou konat bez ohledu na územní členění okresů, připadají varianty rozdělení soutěží podle tabulky pod tímto odstavcem. Postupy a sestupy v jednotlivých kategoriích jsou stanoveny v příloze č. 12, stejně jako rozdělení jednotlivých družstev do jednotlivých soutěží podle tabulek aktuálních ke dni 12. února 2024.[[107]](#footnote-107)

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Varianta A | Varianta B | Varianta C | Varianta D | Varianta E | Varianta F |
| Divize | 12 | 12 | 12 | 12 | 12 | 12 |
| KS 1 | 12 | 12 | 12 | 12 | 12 | 12 |
| KS 2 | 24 | 12 | 12 | 12 | 12 | 24 |
| KS 3 | 36 | 24 | 36 | 12 | 24 | 24 |
| KS 4 | 36 | 36 | 48 | 24 | 24 | 24 |
| KS 5 | 48 | 36 | 48 | 24 | 36 | 36 |
| KS 6 |  | 36 |  | 36 | 48 | 36 |
| KS 7 |  |  |  | 36 |  |  |

**Varianta A**

Tato varianta počítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024. Nově vznikne KS III. Tř. o 3 skupinách, KS IV. Tř. o 3 skupinách a KS V. Tř. o 4 skupinách.

**Varianta B**

Tato varianta nepočítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024, zanikne jedna skupina KS II. Tř. Nově vznikne KS III. Tř. o 2 skupinách, KS IV. Tř. o 3 skupinách, KS V. Tř. o 3 skupinách a KS VI. Tř. o 3 skupinách.

**Varianta C**

Tato varianta nepočítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024, zanikne jedna skupina KS II. Tř. Nově vznikne KS III. Tř. o 3 skupinách, KS IV. Tř. o 4 skupinách a KS V. Tř. o 4 skupinách.

**Varianta D**

Tato varianta nepočítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024, zanikne jedna skupina KS II. Tř. Nově vznikne KS III. Tř, KS IV. Tř. o 2 skupinách, KS V. Tř. o 3 skupinách, KS VI. Tř. o 2 skupinách a KS VI. Tř. o 3 skupinách.

**Varianta E**

Tato varianta nepočítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024, zanikne jedna skupina KS II. Tř. Nově vznikne KS III. Tř. o 2 skupinách, KS IV. Tř. o 2 skupinách, KS V. Tř. o 3 skupinách a KS VI. Tř. o 4 skupinách.

**Varianta F**

Tato varianta počítá se zachováním všech krajských soutěží v podobě, tak jak jsou pořádaný v sezóně 2023/2024. Nově vznikne KS III. Tř. o 2 skupinách, KS IV. Tř. o 2 skupinách, KS V. Tř. o 3 skupinách a KS VI. Tř. o 3 skupinách.

**Vklady do soutěží**

Vklady do jednotlivých soutěží budou stanoveny VV ZKSST. Návrh této vize je:

|  |  |
| --- | --- |
| Soutěž | Vklad do soutěže - družstvo |
| Divize | 1 500 Kč |
| KS 1 | 1 000 Kč |
| KS 2 | 1 000 Kč |
| KS 3 | 800 Kč |
| KS 4 | 800 Kč (600 Kč u variant A, B, C, E a F) |
| KS 5 | 600 Kč (400 Kč u variant A a C) |
| KS 6 | 600 Kč (400 Kč u variant B, E a F) |
| KS 7 | 400 Kč |

Celkový výběr vkladů do soutěží podle jednotlivých variant a vkladů do soutěží podle tabulky níže nebo podle jednotlivých dopadů na oddíly v jednotlivých RSST podle kapitol 6.1.1. – 6.1.4., části II.

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Soutěž | Var. A | Var. B | Var. C | Var. D | Var. E | Var. F | Zachování regionálních soutěží v nezměněné podobě |
| Divize | 18 000 | 18 000 | 18 000 | 18 000 | 18 000 | 18 000 | 18 000 |
| KS 1 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 |
| KS 2 | 24 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 12 000 | 24 000 | 24 000 |
| KS 3 | 28 800 | 19 200 | 28 800 | 9 600 | 19 200 | 19 200 | 32 800 |
| KS 4 | 21 600 | 21 600 | 28 800 | 19 200 | 14 400 | 14 400 | 17 600 |
| KS 5 | 19 200 | 21 600 | 19 200 | 14 400 | 21 600 | 21 600 | 14 400 |
| KS 6 |  | 14 400 |  | 21 600 | 19 200 | 14 400 | 9 200 |
| KS 7 |  |  |  | 14 400 |  |  |  |
| Celkem | 133 600 | 118 800 | 128 800 | 121 200 | 126 400 | 133 600 | 138 000 |

Pozn. Tabulka udává částky v Kč (Korunách českých), KS 3 = RP 1, KS 4 = RP 2, KS 5 = RP 3, KS 6 = RP 4

**Opatření**

VV ZKSST na svém jednání po konferenci ZKSST 2027, v lednu 2027 vydá dotazník pro všechny oddíly hrající soutěže ČAST, ZKSST nebo regionální soutěže v sezóně 2026/2027 ohledně preferované varianty. VV zpracuje výsledky, tak aby STK ZKSST a jednotlivé STK respektive VV regionálních svazů mohli zapracovat výsledný návrh do rozpisů soutěže 2027/2028.

VV ZKSST bude nucena také před sezónou 2027/2028 upravit směrnici o povinnosti mít aktivní mládež v případě, že oddíl má družstvo přihlášené do krajské soutěže, tak že tato povinnost vzniká od KS 2 nebo KS 3 vzhledem k vybrané variantě.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Toto opatření bude mít pozitivní dopad na rozpočet v kapitole 05 vklady do soutěží. Toto opatření přinese do rozpočtu dalších 57 600 Kč – 72 400 Kč. | Toto opatření bude mít dopad na oddíly hrající soutěže pořádané STK ZKSST. V případě oddílů hrajících soutěže OSST Zlín může mít toto opatření i pozitivní finanční dopad, neboť v sezóně 2023/2024 činil vklad do soutěže 800 Kč za družstvo ve všech soutěžích pořádaných OSST Zlín |

### 6.3. Dlouhodobé soutěže mládeže

V sezóně 2023/2024 pořádaly 3 soutěže mládeže pouze 2 regionální svazy – STUH a RSST Kroměříž, kterých se účastnilo 26 družstev. V předcovidové sezóně 2019/2020 pořádali regionální soutěže mládeže všechny regionální svazy. Těchto soutěží se účastnilo 41 družstev. Pořádání nemistrovských soutěží mládeže bude na jednotlivých regionálních komisí pro okresy, přesto VV ZKSST bude podporovat jejich pořádání.

KM ZKSST ve spolupráci s STK a VV ZKSST vypíše také dlouhodobou nemistrovskou soutěž mládeže, která se bude konat v celém kraji formou podobnou evropským pohárovým soutěžím ve fotbale v sezóně 2023/2024, tedy z jednotlivých regionálních soutěží každý rok postoupí do krajské dlouhodobé soutěže mládeže družstev celkem 8 družstev, které budou hrát nejprve ve dvou skupinách a následně nejlepší 2 družstva postoupí na závěrečný turnaj, kde se bude rozhodovat o konečném pořadí. Oddíly budou motivovány účastí v této soutěži, tak že za jednotlivé výhry a konečné pořadí bude stanovená finanční dotace od KM ZKSST. Rozpis této dlouhodobé nemistrovské soutěže je v příloze č. 13.[[108]](#footnote-108) 1.ročník je naplánován na sezónu 2028/2029.

|  |  |
| --- | --- |
| Dopad na rozpočet ZKSST | Dopad na oddíly |
| Toto opatření bude mít dopad na rozpočet v kapitole 371. V roce 2028 jsou náklady na dotace pro oddíly za umístění v dlouhodobých soutěží mládeže stanoveny na 15 000 Kč a v roce 2029 na 25 000 Kč. | Toto opatření bude mít pozitivní dopad na oddíly s aktivní mládeží, které se budou účastnit dlouhodobých soutěží mládeže. |

## 7. Návrh rozpočtů na období 6/2025 – 12/2029

Tato podkapitola se zabývá návrhy rozpočtů na jednotlivá období. Do rozpočtů jsou zapracovány jednotlivá opatření podle kapitol 1 – 6 v části II a kapitoly 1 – 7 v části I.

### 7.1. Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026

Celkové příjmy ZKSST na období 6/2025 – 5/2026 se stanoví částkou 826 300 Kč. Celkové výdaje ZKSST na období 6/2025 – 5/2026 se stanoví částkou 852 542 Kč. Schodek rozpočtu ZKSST bude ve výši 31 462 Kč. Tento rozpočet schválí konference ZKSST na jednání v roce 2025.

V tomto období budou novými výdaji výplaty DPP nových předsedů komisů.

Celý rozpočet podle kapitol je popsán v příloze č. 14.[[109]](#footnote-109)

### 7.2. Návrh rozpočtu 6/2026 – 12/2027

Celkové příjmy ZKSST na období 6/2026 – 12/2027 se stanoví částkou 1 357 600 Kč. Celkové výdaje ZKSST na období 6/2026 – 12/2027 se stanoví částkou 1 267 890 Kč. Přebytek rozpočtu ZKSST bude ve výši 89 710 Kč. Tento rozpočet schválí konference ZKSST na jednání v roce 2026.

Tímto rozpočtem bude upraveno účetní období, tak aby s ním korespondovali rozpočty ZKSST, od dalšího rozpočtu budou rozpočty konferencí ZKSST schvalovány na období 1. ledna – 31. prosince. V tomto období budou novým výdajem pořádání školení trenérů licence C.

Celý rozpočet podle kapitol je popsán v příloze č.15.[[110]](#footnote-110)

### 7.3. Návrh rozpočtu na rok 2028

Celkové příjmy ZKSST na rok 2028 se stanoví částkou 1 044 100 Kč. Celkové výdaje ZKSST na rok 2028 se stanoví částkou 928 838 Kč. Přebytek rozpočtu ZKSST bude ve výši 115 262 Kč. Tento rozpočet schválí konference ZKSST na jednání v roce 2028.

V tomto období budou novými výdaji výplaty DPP nových předsedů komisů a výdaje na dotace pro oddíly s aktivní mládeží.

Celý rozpočet podle kapitol je popsán v příloze č.16.[[111]](#footnote-111)

### 7.4. Návrh rozpočtu na rok 2029

Celkové příjmy ZKSST na rok 2029 se stanoví částkou 1 108 600 Kč. Celkové výdaje ZKSST na rok 2029 se stanoví částkou 1 112 667 Kč. Schodek rozpočtu ZKSST bude ve výši 4 067 Kč. Tento rozpočet schválí konference ZKSST na jednání v roce 2029.

Celý rozpočet podle kapitol je popsán v příloze č.17.[[112]](#footnote-112)

## 8. Další opatření

Tato kapitola se věnuje opatření, které by měla konference ZKSST přijmout v případě, že dojde k zaniknutí regionálních svazů.

**Opatření**

Konference ZKSST v roce 2027 by měla po důkladné diskuzi mezi jednotlivými oddíly, RSST, komisemi ZKSST a VV ZKSST přijmout změna stanov, která by zakazovala majorizaci u určitých hlasování. Například STK by nemělo mít právo měnit rozvržení soutěží bez většinového souhlasu v jednotlivých regionálních komisí pro okresy.

# III. Opatření dlouhodobá

dlouhodobá opatření se zaměřují na úkoly, které bude mít budoucí VV ZKSST v dalších obdobích.

## 1. Zvýšení členské základny

Velikost členské základny je pro náš kraj velmi důležitá. Ve Zlínském kraji žije přibližně 580 000 lidí, což ho řadí na 9.místo v České republice.[[113]](#footnote-113) Z hlediska členské základny stolního tenisu mělo ZKSST v sezóně 2022/2023 1470 členů, kteří byli registrováni v 68 oddílech, což ZKSST řadí až 11. místo. Nejvyšší členskou základnu mají okresy Uherské Hradiště a Zlín, které sdružují přes 500 členů. Počet členů v okresech Vsetín a Kroměříž je hluboko za celorepublikovým průměrem (335 členů na okresní svaz), 205, respektive 167 členů.[[114]](#footnote-114) Členská základna je důležitá i z pohledu konference ČAST, protože 6 největších KSST má 2 rozhodující hlasy.[[115]](#footnote-115)

VV ZKSST by měl řešit situaci v okresech Vsetín a Kroměříž ve spolupráci s RKK a RKV

Pro zlepšení situace v těchto okresech by ZKSST mohl skrze RKK a RKV poskytnout příspěvek na nákup nových stolů pro nové oddíly v těchto okresech.

Podmínky pro poskytnutí příspěvku by byly:

* Aktivní práce s mládeží od 3. do 15. roku od založení oddílu podle směrnice ZKSST.
* Minimálně 2 hráči, kteří v posledních 5 letech neměli zaplacený členský příspěvek a jsou starší 18.let.
* Přihlášení jednoho družstva po dobu 15.let do dlouhodobých soutěží mužů nebo žen
* Oddílovou příslušnost minimálně trenéra licence D od 5. do 15.roku od založení oddílu. (odpuštění poplatku za školení)
* Příspěvek se poskytuje v maximální výši 30 000 Kč (75 % z celkové ceny) na nákup dvou stolů na stolní tenis.

V případě nesplnění podmínek bude povinností oddílu vrátit celý příspěvek.

Tento příspěvek by mohl být poskytnut 5-10 spolkům v závislosti na rozhodnutí VV ZKSST. Jednalo by se o výdaj 150 000 – 300 000 Kč.

Tento příspěvek by mohl být poskytnut i spolkům působících v okresech Uherské Hradiště a Zlín

### 1.2. Zvýšení členské základny dívek a žen

V sezóně 2022/2023 byl podíl žen a dívek na celkové členské základně ve Zlínském kraji na úrovni 5,5 %, přičemž celorepublikový průměr je 8,3 %.[[116]](#footnote-116)

VV ZKSST se bude muset v dalších obdobích zabývat tím, jak přilákat více žen a dívek ke stolnímu tenisu.

# Přílohy

**Příloha č. 1**

Příloha 1 – dotace MaS03-23. *Registr smluv* [online]. Praha: Digitální a informační agentura. [cit. 9.února 2024]. Dostupné z: <https://smlouvy.gov.cz/vyhledavani> [IČO publikujícího subjektu: 70891320; Text ve smlouvě: MaS03-23].

**Příloha č. 2**

Plnění rozpočtu 2022/2023, Návrh rozpočtu 2023/2024, Návrh rozpočtu 2024/2025, rozpis výdajů KM ZKSST na sezónu 2024/2025.

Porovnání plnění rozpočtu 2022/2023, Návrh rozpočtu 2023/2024, Návrh rozpočtu 2024/2025

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | Plnění rozpočtu 2022/2023[[117]](#footnote-117) | Návrh rozpočtu 2023/2024[[118]](#footnote-118) | Návrh rozpočtu 2024/2025 |
|  |
| **Příjmy** |
| Evidenční poplatky | 229 040 Kč | 220 000 Kč | 230 000,00 Kč |
| Přestupy, střídavý start, hostování | 5 500 Kč | 5 000 Kč | 5 000,00 Kč |
| Vklady do soutěží | 43 200 Kč | 48 000 Kč | 43 200,00 Kč |
| Převody soutěží | 2 000 Kč | 2 000 Kč | 2 000,00 Kč |
| Pokuty | 56 550 Kč | 30 000 Kč | 80 000,00 Kč |
| ČAST spolufinancování | 170 000 Kč | 170 000 Kč | 170 000,00 Kč |
| Dotace Zlínský kraj | - Kč | - Kč | 300 000,00 Kč |
| Startovné KrBTM | 37 250 Kč | - Kč | - Kč |
| školení trenérů | - Kč | - Kč | 6 000,00 Kč |
| Příjmy celkem: | 543 540 Kč | 475 000 Kč | 836 200 Kč |
|  |  |  |  |
| **Výdaje** |  |  |  |
| Výplaty DPP VV | 112 800 Kč | 115 200 Kč | 115 200,00 Kč |
| Daně FÚ | 22 890 Kč | 25 000 Kč | 30 425,00 Kč |
| Výplaty DPP - propragace | - Kč | - Kč | 25 000,00 Kč |
| Vedení účetnictví a ČUS | 17 500 Kč | 20 500 Kč | 20 500,00 Kč |
| Cestovné VV, bodováky a jiné akce | 12 371 Kč | 15 000 Kč | 15 000,00 Kč |
| Webové stránky, IT | 5 000 Kč | 6 000 Kč | 6 000,00 Kč |
| Kancelářské potřeby | 5 976 Kč | 8 000 Kč | 8 000,00 Kč |
| Konference 2022 cestovné, občerstvení | 6 320 Kč | 7 000 Kč | 26 000,00 Kč |
| Dotace klubům za mládež | 42 900 Kč | - Kč |  |
| Vratky RSST za ev.poplatky | 25 000 Kč | 25 000 Kč | 25 000,00 Kč |
| Krajské sportovní akademie mládeže | - Kč | - Kč | 180 000,00 Kč |
| KrBTM a KP pořadatelství | 110 000 Kč | 125 000 Kč | 59 500,00 Kč |
| KrBTM a KP rozhodčí, organizace | 50 846 Kč | 80 000 Kč | 80 000,00 Kč |
| Poháry, medaile, věcné ceny mládež | 43 546 Kč | 50 000 Kč | 50 000,00 Kč |
| Školení rozhodčích | 1 800 Kč | 4 000 Kč | 4 000,00 Kč |
| Školení trenérů | - Kč | 6 000 Kč | 25 000,00 Kč |
| Finanční odměny KP | 12 000 Kč | 12 000 Kč | 12 000,00 Kč |
| Rozhodčí kvalifikace | 300 Kč | - Kč | - Kč |
| Výdaje celkem: | 469 249 Kč | 498 700 Kč | 632 196 Kč |
|  |  |  |  |
| Přebytek / schodek | 74 291 Kč | - 23 700 Kč | 204 004,00 Kč |

Výdaje KM ZKSST na sezónu 2024/2025.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Aktivita** | **jednotka** | **poč. jed.** | **Kč/jed.** | **náklady celkem** |
| **1. KTC** |  |  |  | **278 200 Kč** |
| **Soustředění** | počet akcí | 2 |  | 83 200 Kč |
| Organizace | DPP | 2 | 2 000 | 4 000 Kč |
| nájmy | akce | 2 | 15 000 | 30 000 Kč |
| pomocní trenéři DPP | DPP | 2 | 10 000 | 20 000 Kč |
| trenéři DPP/faktura (lic B a výše) | DPP/fa | 1 | 12 000 | 12 000 Kč |
| cestovné trenéři | CP | 3 | 400 | 1 200 Kč |
| cestovné účastníci | CP | 40 | 400 | 16 000 Kč |
| **Pravidelná činnost** | měs/rok | 10 |  | 195 000 Kč |
| trenéři dlouhodobí (rozepsat jménovitě) | DPP,DPČ,fa | 3 | 65 000 | 195 000 Kč |
| **2. Turnaje mládeže** |  |  |  | **79 500 Kč** |
| **KBT mládeže** |  |  |  | 72 000 Kč |
| nájem a organizace | fa | 8 | 5 000 | 40 000 Kč |
| rozhodčí |  | 16 | 2 000 | 32 000 Kč |
| **Jiné turnaje mládeže** |  |  |  | 7 500 Kč |
| nájem a organizace |  | 1 | 6 000 | 6 000 Kč |
| rozhodčí |  | 1 | 1 500 | 1 500 Kč |
| **3. Spotřební materiál** |  |  |  | **59 000 Kč** |
| Míčky | ks/kr | 20 | 950 | 19 000 Kč |
| Věcné odměny (medaile, poháry, diplomy) | ks | 1 | 40 000 | 40 000 Kč |
| **4. Účast na mimokrajských akcích** |  |  |  | **61 000 Kč** |
| BTM | počet | 90 | 400 | 36 000 Kč |
| MČR mládeže | počet | 10 | 2 500 | 25 000 Kč |
|  |  |  |  |  |
| **Celkem plánované náklady KS na činnost mládeže:** |  |  | **477 700** | **Kč/rok 2025** |

K tvorbě tabulky Výdaje KM ZKSST na sezónu 2024/2025 byl použit formulář k žádostem pro krajské a regionální projekty mládeže.[[119]](#footnote-119)

**Příloha č. 3**

Výběrové řízení předseda STK

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda sportovně technické komise ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou STK ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň STK:

- Zabezpečuje uspořádání jednorázových krajských přeborů jednotlivců dospělých (od 6/2026 i v kategoriích mladšího a staršího žactva a dorostu) – vydání rozpisů, organizační zajištění, zveřejnění výsledků.

- Pořádá soutěže družstev a vydává adresáře, rozpisy, vylosování, výsledky, tabulky apod. včetně potřebných kvalifikací:

o Soutěže dospělých – dlouhodobě;

o Soutěže mládeže – od 7/2027 – dlouhodobě.

- Pořádá a řídí nemistrovské soutěže, zejména Český pohár a schvaluje konání turnajů kategorie B.

- Sestavuje krajský termínový kalendář na příslušné období.

- Určuje pro regionální svazy termíny a způsob hlášení postupujících z regionů.

- Potvrzuje soupisky družstev vlastních soutěží a kontroluje soupisky ligových družstev a oprávněnost startů uvedených hráčů, včetně jejich startu v zahraničí, správnost sestavení soupisek podle žebříčků, zaplacení registračních poplatků všech hráčů uvedených na soupisce.

- kontroluje včasné a úplné dodání evidenčních seznamů se správně zaplacenými reg. poplatky z regionů a oddílů. Nepřipustí ke startu (nepotvrdí na soupisku) hráče s nezaplaceným nebo nesprávně zaplaceným reg. poplatkem.

- Při řízení soutěží dbá na dodržování SŘ a rozpisu soutěží.

- Provádí hodnocení soutěží, navrhuje příp. změny v soutěžích.

- Ve spolupráci s úsekem rozhodčích podává návrhy na změny řádů a pravidel.

- Při změně řádů a předpisů zabezpečuje přenos do oddílu hrající krajské soutěže a do

regionálních svazů v kraji.

- Má právo vyslat komisaře na mistrovské a nemistrovské soutěže v kraji na náklady krajského svazu, nebo oddílu, který požádá o vyslání komisaře.

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle startujícím v soutěžích ČAST, ZKSST nebo v regionálních svazích ZKSST

- Dobrý zdravotní stav

- Dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Licence rozhodčího je výhodou

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2025 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 5 000 Kč měsíčně, od 1.7.2028 7 500 Kč měsíčně

Termín přihlášek: do 15.6.2025

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2025

Nástup do funkce: od 1.7. 2025

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 4**

Výběrové řízení předseda KM

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda komise mládeže ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou KM ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň KM:

* Zabezpečuje krajská kola nemistrovských soutěží podle pokynů k soutěži, pokud bude tato soutěž KM ČAST vypsána, vydává pokyny pro regionální svazy.
* Spolupracuje s STK na organizování soutěží mládeže v kraji.
* Navrhuje kvóty k účasti na krajských přeborech mládeže jednotlivců, příp. i družstev.
* Odpovídá za provedení nominací hráčů kraje na M-ČR mládeže.
* Spolupracuje s klasifikační komisí na sestavování krajských žebříčků mládeže. Snaží se vytvářet podmínky pro zřizování krajských výběrů mládeže a pro jejichčinnost.
* *Má za úkol vypracování a zveřejnění zásad tvorby a sestavování krajských žebříčků mládeže*
* *Organizace krajské akademie stolního tenisu. Pořádání soustředění, výběr hráčů, uzavírání smluv s trenéry KAST.*
* *Organizace krajských bodovacích turnajů mládeže a krajských přeborů mládeže.*
* *Udělování pořádkových pokut oddílům, jež nemají aktivní mládež podle SŘ a směrnice ZKSST.*
* *Nákup spotřebního materiálu a věcných cen včetně pohárů a medailí.*
* *Připravuje materiály pro žádosti o dotace pro výkonný výbor.*

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle startujícím v soutěžích ČAST, ZKSST nebo v regionálních svazích ZKSST

- Dobrý zdravotní stav

- Dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Licence rozhodčího je výhodou

- Znalost a zájem o mládežnický stolní tenis v ZKSST

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2025 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 500 Kč měsíčně v období od září do dubna a 1 000 Kč měsíčně v období od května do srpna.

Termín přihlášek: do 15.6.2025

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2025

Nástup do funkce: od 1.7. 2025

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 5**

Výběrové řízení předseda KR

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda komise rozhodčích ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou KR ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň KR:

* Provádí delegace rozhodčích na jednorázové i dlouhodobé soutěže v kraji.
* Kontroluje účast rozhodčích a vyhodnocuje jejich činnost, projednává nedostatky a navrhuje VV KSST opatření.
* Pořádá školení a semináře rozhodčích licence K.
* Uděluje licence K podle směrnice Výkonného výboru ČAST.
* Vede aktuální evidenci rozhodčích licence K v kraji, včetně evidence rozhodčích licence M, A a B.
* Může navrhovat rozhodčí na školení vyšších stupňů, případně na rozhodování (nebo na nedelegování) k vyšším soutěžím.
* Sleduje změny pravidel a zabezpečuje jejich přenos rozhodčím licence K v kraji.
* V případě potřeby napomáhá regionálním svazům se zabezpečováním rozhodčích na mimořádně rozsáhlé akce v regionu.
* Kontroluje plnění podmínek pro účast v soutěžích družstev dospělých dle čl.322.01 SŘ podmínka kvalifikovaných rozhodčích v oddíle, jehož družstvo(a) startuje(í) v přeboru kraje. Ve spolupráci s STK navrhuje opatření z nedodržování tohoto předpisu.

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle startujícím v soutěžích ČAST, ZKSST nebo v regionálních svazích ZKSST

- Dobrý zdravotní stav

- Dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Licenci rozhodčího K, B, A, NU nebo NR

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2025 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně v období od září do května

Termín přihlášek: do 15.6.2025

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2025

Nástup do funkce: od 1.7. 2025

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 6**

Výběrové řízení předseda TMK

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda trenérsko metodické komise ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou TMK ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň TMK:

* Pořádá školení a semináře trenérů licence C.
* Vede aktuální evidenci trenérů licence C v kraji i včetně evidenci trenérů licence A,B a D.
* Kontroluje plnění podmínek pro účast v soutěžích družstev dospělých dle čl. 322.01 SŘ – podmínka kvalifikovaného trenéra v oddíle, jehož družstvo(a) startuje(í) v přeboru kraje. Ve spolupráci s STK navrhuje opatření z nedodržování tohoto předpisu.
* Provádí nominaci hráčů kraje na M-ČR mužů a žen jednotlivců.
* Přenáší nejnovější vědecké a metodické poznatky do regionálních svazů a oddílů,které hrají krajské soutěže.

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle startujícím v soutěžích ČAST, ZKSST nebo v regionálních svazích ZKSST

- Dobrý zdravotní stav

- Dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Minimálně licence trenéra C

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2025 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně v období od září do května

Termín přihlášek: do 15.6.2025

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2025

Nástup do funkce: od 1.7. 2025

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 7**

Výběrové řízení předseda MedK

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda mediální komise ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou MedK ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň MedK:

* Propagace stolního tenisu na sociálních sítích.
* Tvorba příspěvků na sociální sítě ZKSST.
* Vyhlašování výběrových řízení na fotografování akcí ZKSST a uzavírání pracovních smluv.
* Ve spolupráci s VV ZKSST domlouvání spolupráce s místními médii a zajištění propragace stolního tenisu v nich.
* Tvorba dokumentu Marketingové minimum oddílů hrajících krajské a regionální soutěže

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle startujícím v soutěžích ČAST, ZKSST nebo v regionálních svazích ZKSST

- Dobrý zdravotní stav

- Výborná – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Výborná – znalost sociálních sítí

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2025 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně v období od září do května

Termín přihlášek: do 15.6.2025

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2025

Nástup do funkce: od 1.7. 2025

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 8**

Výběrové řízení předseda RKK

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda regionální komise pro okres Kroměříž ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou RKK ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň RKK:

Zastupování oddílů místně příslušným příslušné regionální komisi pro okresy

Pořádání okresních přeborů dospělých, případně mládeže

Nákup věcných cen, včetně medailí a pohárů

Spolupráce s VV ZKSST a jeho komisemi

Pořádání nemistrovských soutěží na území okresu

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle místně příslušném příslušné regionální komisi pro okresy

- Dobrý zdravotní stav

- dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Znalost příslušného okresu

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2028 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně

Termín přihlášek: do 15.6.2028

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2028

Nástup do funkce: od 1.7. 2028

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 9**

Výběrové řízení předseda RKUH

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda regionální komise pro okres Uherské Hradiště ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou RKUH ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň RKUH:

Zastupování oddílů místně příslušným příslušné regionální komisi pro okresy

Pořádání okresních přeborů dospělých, případně mládeže

Nákup věcných cen, včetně medailí a pohárů

Spolupráce s VV ZKSST a jeho komisemi

Pořádání nemistrovských soutěží na území okresu

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle místně příslušném příslušné regionální komisi pro okresy

- Dobrý zdravotní stav

- dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Znalost příslušného okresu

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2028 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně

Termín přihlášek: do 15.6.2028

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2028

Nástup do funkce: od 1.7. 2028

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 10**

Výběrové řízení předseda RKV

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda regionální komise pro okres Vsetín ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou RKV ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň RKV:

Zastupování oddílů místně příslušným příslušné regionální komisi pro okresy

Pořádání okresních přeborů dospělých, případně mládeže

Nákup věcných cen, včetně medailí a pohárů

Spolupráce s VV ZKSST a jeho komisemi

Pořádání nemistrovských soutěží na území okresu

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle místně příslušném příslušné regionální komisi pro okresy

- Dobrý zdravotní stav

- dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Znalost příslušného okresu

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2028 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně

Termín přihlášek: do 15.6.2028

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2028

Nástup do funkce: od 1.7. 2028

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 11**

Výběrové řízení předseda RKZ

**VÝKONNÝ VÝBOR ZKSST**

vypisuje výběrové řízení

předseda regionální komise pro okres Zlín ZKSST

ZKSST nabízí stát se předsedou RKZ ZKSST na částečný úvazek.

Pracovní náplň RKZ:

Zastupování oddílů místně příslušným příslušné regionální komisi pro okresy

Pořádání okresních přeborů dospělých, případně mládeže

Nákup věcných cen, včetně medailí a pohárů

Spolupráce s VV ZKSST a jeho komisemi

Pořádání nemistrovských soutěží na území okresu

Požadujeme:

- Znalost Soutěžního řádu ČAST

- Členství v oddíle místně příslušném příslušné regionální komisi pro okresy

- Dobrý zdravotní stav

- dobrá – uživatelská znalost s PC

- Trestní bezúhonnost

- Znalost příslušného okresu

Nabízíme:

- Smlouvu na DPP od 1.7.2028 do 31.6.2029

Finanční podmínky:

Odměna 1 000 Kč měsíčně

Termín přihlášek: do 15.6.2028

Termín pohovorů a vyhodnocení: do 25.6.2028

Nástup do funkce: od 1.7. 2028

Přihlášky zasílejte elektronickou poštou na adresu:

VV si vyhrazuje právo nezvolit žádného vítěze tohoto výběrového řízení.

Schváleno VV ZKSST Zlín

**Příloha č. 12**

Dlouhodobé soutěže mužů, postupy, sestupy

Příloha č.12 se zabývá účastí jednotlivých družstev v sezóně 2028/2029 v případě, že z III. Ligy sestoupí do našeho kraje pouze jedno družstvo.

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Umístění v dané soutěži** | **Soutěž** | **Varianta A** | **Varianta B** | **Varianta C** | **Varianta D** | **Varianta E** | **Varianta F** |
|  |
|  |
|  |
| 1 | Divize, muži | III.liga | III.liga | III.liga | III.liga | III.liga | III.liga |  |
| 2 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 3 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 4 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 5 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 6 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 7 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 8 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 9 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 10 | Divize, muži | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 11 | Divize, muži | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 12 | Divize, muži | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 1 | KS1 | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 2 | KS1 | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize | Divize |  |
| 3 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 4 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 5 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 6 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 7 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 8 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 9 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 10 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 11 | KS1 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 12 | KS1 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 1 | KS2 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 3 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 4 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 5 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS2 | KS3 | KS2 |  |
| 6 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS2 | KS3 | KS2 |  |
| 7 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 8 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 9 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 10 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 11 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 12 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 1 | KS2 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 | KS1 |  |
| 2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 3 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 4 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 | KS2 |  |
| 5 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS2 | KS3 | KS2 |  |
| 6 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS2 | KS3 | KS2 |  |
| 7 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 8 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 9 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 10 | KS2 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS3 | KS2 |  |
| 11 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 12 | KS2 | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 1 | OP 1 - KM | KS2 | KS2 | KS2 | KS3 | KS2 | KS2 |  |
| 2 | OP 1 - KM | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 3 | OP 1 - KM | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 4 | OP 1 - KM | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 5 | OP 1 - KM | KS3 | KS4 | KS4 | KS4 | KS4 | KS4 |  |
| 6 | OP 1 - KM | KS3 | KS4 | KS4 | KS4 | KS4 | KS4 |  |
| 7 | OP 1 - KM | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS5 |  |
| 8 | OP 1 - KM | KS4 | KS5 | KS4 | KS5 | KS5 | KS5 |  |
| 9 | OP 1 - KM | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 10 | OP 1 - KM | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 11 | OP 1 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 1 | OP 2 - KM | KS4 | KS5 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 2 | OP 2 - KM | KS4 | KS6 | KS4 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 3 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS6 | KS6 | KS6 |  |
| 4 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS6 | KS6 | KS6 |  |
| 5 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 6 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 7 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 8 | OP 2 - KM | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 1 | OS 1. třídy - ZL | KS2 | KS2 | KS2 | KS3 | KS2 | KS2 |  |
| 2 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 3 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 4 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 5 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 6 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 7 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 8 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS3 | KS5 | KS4 | KS3 |  |
| 9 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 10 | OS 1. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 11 | OS 1. třídy - ZL | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 12 | OS 1. třídy - ZL | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 1 | OS 2. třídy - ZL | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 2 | OS 2. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 3 | OS 2. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 4 | OS 2. třídy - ZL | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 5 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 6 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS4 | KS4 | KS6 | KS5 | KS4 |  |
| 7 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 8 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 9 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 10 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 11 | OS 2. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 12 | OS 2. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS4 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 1 | OS 3. třídy - ZL | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 2 | OS 3. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 3 | OS 3. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 4 | OS 3. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS5 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 5 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 6 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 7 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 8 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS5 | KS7 | KS6 | KS5 |  |
| 9 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS5 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 10 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 11 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 12 | OS 3. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 1 | OS 4. třídy - ZL | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 2 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 3 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 4 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 5 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 6 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 7 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 8 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 9 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 10 | OS 4. třídy - ZL | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 1 | RP - VS | KS2 | KS2 | KS2 | KS3 | KS2 | KS2 |  |
| 2 | RP - VS | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 3 | RP - VS | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 4 | RP - VS | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 5 | RP - VS | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 6 | RP - VS | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 1 | RP 1.třídy - UH | KS2 | KS2 | KS2 | KS3 | KS2 | KS2 |  |
| 2 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 3 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 4 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 5 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 6 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 7 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS3 | KS4 | KS4 | KS3 |  |
| 8 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS3 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 9 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 10 | RP 1.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 11 | RP 1.třídy - UH | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 12 | RP 1.třídy - UH | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS4 | KS4 |  |
| 1 | RP 2.třídy - UH | KS3 | KS3 | KS3 | KS4 | KS3 | KS3 |  |
| 2 | RP 2.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 3 | RP 2.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 4 | RP 2.třídy - UH | KS3 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 5 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 6 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS4 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 7 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 8 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 9 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 10 | RP 2.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 11 | RP 2.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 12 | RP 2.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS4 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 1 | RP 3.třídy - UH | KS4 | KS4 | KS4 | KS5 | KS5 | KS4 |  |
| 2 | RP 3.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 3 | RP 3.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 4 | RP 3.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS5 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 5 | RP 3.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 6 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 7 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS5 | KS6 | KS6 | KS5 |  |
| 8 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 9 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS5 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 10 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 11 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 12 | RP 3.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 1 | RP 4.třídy - UH | KS4 | KS5 | KS4 | KS6 | KS5 | KS5 |  |
| 2 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 3 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 4 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 5 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 6 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 7 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 8 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 9 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 10 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 11 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 12 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |
| 13 | RP 4.třídy - UH | KS5 | KS6 | KS5 | KS7 | KS6 | KS6 |  |

**Příloha č. 13**

Rozpis nemistrovské dlouhodobé soutěže mládeže ZKSST

**Rozpis nemistrovské dlouhodobé soutěže mládeže ZKSST 2028/2029**

Řízení soutěže:  
Krajské dlouhodobé soutěže družstev řídí VV ZKSST prostřednictvím své sportovně technické komise (dále jen STK) a komise mládeže (dále jen KM).

Pořadatel utkání:   
Pořadatelem utkání budou oddíly (kluby), jejichž družstva budou ve vylosování uvedena na prvním místě. Pořadatele finálového turnaje určí KM.

Termíny utkání:  
Termíny utkání budou uvedeny v rozlosování.

Účastnici:  
V prvním a druhém ročníku 2 týmy z každého okresu na základě nominace jednotlivých regionálních komisí pro okresy  
Od třetího ročníku:

Vítěz loňského ročníku nemistrovské dlouhodobé soutěže mládeže ZKSST

3 družstva z okresu s nejvyšším koeficientem okresů podle nominace příslušné regionální komise pro okresy

2 družstva z okresu s 2. nejvyšším koeficientem okresů podle nominace příslušné regionální komise pro okresy

1 družstvo z okresu s 3. nejvyšším koeficientem okresů podle nominace příslušné regionální komise pro okresy

1 družstvo z okresu s 4. nejvyšším koeficientem okresů podle nominace příslušné regionální komise pro okresy

Přihlášky:  
Oddíly (kluby), jejichž družstva jsou oprávněna k účasti, vyplní přihlášku do 30.června 2028 v registru ČAST v menu klub – družstva klubu – přihláška do soutěže.  
Vklady se neplatí

Úhrada nákladů:  
Družstva startují na náklady svých TJ (klubů).

Dotace za účast

Dotace za 5.letý koeficient:  
¼ z částky stanovené KM bude vyplaceno oddílům za 5.letý koeficient. Dotace pro oddíl=PBoddílu / PBcelkem\*KM, kde PBoddílu = počet získaných bodů daným klubem za 5 let, PBcelkem = počet všech získaných bodů všemi oddíly za 5 let, KM = částka stanovená KM.

Umístění v daném ročníku:  
¼ z částky stanovené KM  
1. místo – 3/10 ze stanovené částky;  
2. místo – 1/5 ze stanovené částky;  
3. místo – 4/25 ze stanovené částky;  
4. místo – 3/25 ze stanovené částky;  
5. místo – 2/25 ze stanovené částky;  
6. místo – 3/50 ze stanovené částky;  
7. místo – 1/25 ze stanovené částky;  
8. místo – 1/25 ze stanovené částky.

Bonus za výhry, prohry, remízy, umístění ve skupině  
½ z částky stanovené KM  
Výhra ve skupině – 3/125 ze stanovené částky;  
Výhra v semifinále finálového turnaje B– 9/250 ze stanovené částky;  
Výhra v zápase o 3.místo finálového turnaje B – 9/250 ze stanovené částky;  
Výhra ve finále finálového turnaje B– 21/500 ze stanovené částky;  
Výhra v semifinále finálového turnaje A – 6/125 ze stanovené částky;  
Výhra v zápase o 3.místo finálového turnaje A – 27/500 ze stanovené částky;  
Výhra ve finále finálového turnaje A– 3/50 ze stanovené částky;  
Remíza ve skupině – 2/125 ze stanovené částky;  
Prohra ve skupině – 1/125 ze stanovené částky;  
Prohra v semifinále finálového turnaje B– 3/250 ze stanovené částky;  
Prohra v zápase o 3.místo finálového turnaje B – 3/250 ze stanovené částky;  
Prohra ve finále finálového turnaje B– 7/500 ze stanovené částky;  
Prohra v semifinále finálového turnaje A– 2/125 ze stanovené částky;  
Prohra v zápase o 3.místo finálového turnaje A – 9/500 ze stanovené částky;  
Prohra ve finále finálového turnaje A– 1/50 ze stanovené částky;  
Bonus za 1.místo ve skupině – 11/250 ze stanovené částky;  
Bonus za 2.místo ve skupině – 11/500 ze stanovené částky.

Koeficient

Zisk bodů do koeficientu  
Výhra: 2 body;  
Remíza: 1 bod;  
1.místo ve skupině: 3 body;  
2.místo ve skupině: 2 body;  
3.místo ve skupině: 1 body;  
Postup do finále finálového turnaje A: 1 bod;  
Konečné 1.místo: 2 body.

Výpočet pětiletého koeficientu pro výpočet dotace podle bodu 7.b:  
Součet bodů získaných za posledních 5 ročníků. V případě že takový součet je nižší než aktuální koeficient daného okresu za posledních 5 ročníků, bude použit koeficient daného okresu za posledních 5 ročníků.

Stanovení okresního koeficientu za posledních 5 ročníků:  
Součet bodů získaných za posledních 5 ročníků v jednotlivých ročnících. Výpočet výsledného koeficientu za jeden ročník je: Počet bodů všech družstev z daného okresu / počet účastníků z daného okresu.

Předpis  
Hraje se podle tohoto rozpisu, Soutěžního řádu stolního tenisu platného od 1.7.2021 a jeho dodatku č.1 a Pravidel stolního tenisu s platností od 1.9.2021 a schválených změn. Soutěžní řád a Pravidla stolního tenisu jsou zveřejněny na webových stránkách ČAST.

Systém soutěží  
1.stupeň: Družstva budou rozdělena do 2 skupin po 4 družstvech, družstva na 1. a 2. místě postupují na finálový turnaj A, Družstva na 3. a 4. místě postupují na finálový turnaj B.  
2.stupeň finálový turnaj A: Vyřazovacím způsobem. V semifinále proti sobě nastoupí vítěz skupiny A proti družstva na 2. místě ve skupině B a vítěz skupiny B proti družstvu na 2. místě ve skupině A. Utkání o 3. místo se hraje.  
2.stupeň finálový turnaj B: Vyřazovacím způsobem. V semifinále proti sobě nastoupí družstvo na 3.místě ve skupině A proti družstva na 4. místě ve skupině B a družstvo na 3.místě ve skupiny B proti družstvu na 4. místě ve skupině A. Utkání o 7. místo se hraje.  
Utkání ve skupinách se hrají v plném rozsahu 10 zápasů, utkání na finálovém turnaji se hrají na 9 zápasů (bez čtyřhry).

Hodnocení výsledků utkání ve skupinách  
Výhra – 4 body;  
Remíza – 2 body;  
Prohra – 1 bod;  
Kontumační prohra – 0 bodů.

1. Hlášení výsledků, zadávání zápisů do systému, zasílání zápisu   
   pouze prostřednictvím.  
   Pokud se nedostaví hostující tým do 30 minut od řádného začátku utkání, má vedoucí domácího družstva povinnost nahlásit tuto skutečnost předsedovi STK. Pokud tato skutečnost nebude oznámena, bude v případě kontroly postupováno jako by se utkání neodehrálo, s důsledky pro obě družstva (vzájemné WO, pokuta 2000 Kč / družstvo).

Nedodržení těchto povinností se rovná porušení rozpisu soutěže.Registru ČAST, a to do dvou hodin po skončení utkání.

1. Předehrání utkání:  
   Po vzájemné dohodě obou soupeřů lze mistrovské utkání kdykoli předehrát. Při předehrávání utkání není potřebný souhlas předsedy STK (je pouze ohlašovací povinnost - nejpozději 48 hod. před skutečným začátkem předehrávaného utkání). Potvrzení souhlasu s předehráním zasílá i soupeř.
2. Soupisky:  
   Družstva zadají do 15.září 2023 do Registru ČAST soupisky svých družstev s údaji požadovanými v Registru. Každé druž- stvo zodpovídá za oprávněnost zařazení svých hráčů na soupisku a sestavení soupisky podle Soutěžního řádu.  
   V případě, že by byl některý hráč zaregistrován a uveden na soupisku neoprávněně, nebo soupiska nebyla sestavena podle předpisů v Soutěžním řádu, bude provinivší se družstvo potrestáno sportovně-technicky a příp. i disciplinárně a to i při doda- tečném zjištění, i při potvrzení soupisky předsedou STK.  
   Zadané soupisky budou uzamčeny a každé družstvo si samo vytiskne soupisku s fotografiemi (formát PDF).  
   Jestliže podle rozhodnutí vrchního rozhodčího při utkání nebude fotografie aktuální nebo dostatečně kvalitní k posouzení to- tožnosti hráče, nebo nebude předložena soupiska, budou družstva a vrchní rozhodčí postupovat podle SŘ čl. 109.01 Poznám- ka 1 a čl. 329.05. Potvrzení o schválení soupisky bude vytištěno na schválené soupisce.  
   Jestliže některý hráč bude v registru se zakrytou fotografií, ale jinak platnou registrací, bude na soupisce označen „RP“ (zodpovídá oddíl hráče). Tento hráč se prokáže průkazem s aktuální fotografií.  
   Při změnách soupisky se postupuje stejně, jako při jejím prvním zadávání. Při změně soupisky v kratší době než 3 dny před utkáním, je povinnost oddílu změnu dohodnout s předsedou STK.  
   Pozn. Při přestupu po polovině soutěže je hráč zařazován na soupisku podle žebříčku, i když v 1. polovině nehrál.
3. Vrchní rozhodčí utkání  
   Všechna mistrovská utkání 1.stupně řídí vrchní rozhodčí z domácího oddílu (klubu), jenž má platnou licenci rozhodčího K, nebo licenci B a vyšší.  
   Všechna utkání 2.stupně řídí rozhodčí nominovaní KR ZKSST
4. Míčky:  
   Značku a typ míčků, které pořadatel připraví pro utkání, nahlásí na přihlášce, Míček musí být plastový a schválen ITTF, kva- lita \*\*\*. Seznam schválených míčků je uveden na https://equipments.ittf.com/#/equipments/balls

Pozn.: Je nutno uvést i druh (např. DHS 40+, Joola Prime+, atd.).

1. Stoly:  
   Značku (výrobce), typ a barvu stolů, které pořadatel připraví pro utkání, nahlásí na přihlášce. Minimální síla horní desky sto- lu je 19 mm. Hrací stoly musí mít stejnou barvu i odstín, je nepřípustné jeden stůl lesklý a druhý matný.
2. Pořádkové pokuty  
   Stanoví STK ZKKST
3. Lékařské prohlídky  
   Hráči startují v mistrovských dlouhodobých soutěžích na vlastní nebezpečí a zodpovědnost. Doporučujeme ve vlastním zájmu hráče oddílu (klubu) si nechat provést lékařskou prohlídku. (viz čl.404 SŘ, kde se říká „Hráč je povinen podrobit se jednou do roka odpovídající lékařské prohlídce“).
4. Start žen  
   Je dovolen
5. Start na hostování nebo střídavý start  
   Je zakázán
6. Titul  
   Vítězné družstvo získá titul Vítěz dlouhodobé soutěže mládeže U19 (U15) pro daný rok, diplom, medaile a pohár.

Schválil VV ZKSST na svém jednání.

Rozpis dlouhodobé nemistrovské soutěže mládeže byl inspirován rozpisem krajských dlouhodobých soutěží mužů a žen 2023-24.[[120]](#footnote-120)

**Příloha č. 14**

Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Rozpočet 6/2025 - 5/2026 | | |
|  |
|  | Stav účtu k 1.6.2025 | 884 004,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| Kapitola | **Příjmy** | **826 300,00 Kč** |  |
| 01 | Evidenční poplatky - dospělí | 180 000,00 Kč |  |
| 02 | Evidenční poplatky - mládež | 64 000,00 Kč |  |
| 03 | Evidenční poplatky - ostatní | 2 100,00 Kč |  |
| 04 | Přestupy, střídavý start, hostování | 5 000,00 Kč |  |
| 05 | Vklady do soutěží | 43 200,00 Kč |  |
| 06 | Převody soutěží | 2 000,00 Kč |  |
| 07 | Pokuty | 60 000,00 Kč |  |
| 08 | ČAST spolufinancování 2025 | 170 000,00 Kč |  |
| 09 | Dotace Zlínský kraj | 300 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| Kapitola | **Výdaje** | **857 762,00 Kč** |  |
|  |  |  |  |
| 100 | **Výdaje VV** | 181 625,00 Kč |  |
| 101 | Výplaty DPP | 72 000,00 Kč |  |
| 102 | daně FÚ | 15 625,00 Kč |  |
| 103 | cestovné VV | 10 000,00 Kč |  |
| 104 | Vedení účetnictví a ČUS | 20 000,00 Kč |  |
| 105 | Webové stránky, IT | 6 000,00 Kč |  |
| 106 | Kancelářské potřeby | 8 000,00 Kč |  |
| 107 | Konference 2026, cestovné, občerstvení | 25 000,00 Kč |  |
| 108 | Vratky RSST za ev. Poplatky | 25 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 200 | **Výdaje STK** | 120 200,00 Kč |  |
| 201 | Výplaty DPP | 60 000,00 Kč |  |
| 202 | daně FÚ | 13 200,00 Kč |  |
| 203 | Organizace, nájem KP | 15 000,00 Kč |  |
| 204 | Finanční odměny KP | 12 000,00 Kč |  |
| 205 | Věcné odměny, medaile, poháry | 20 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 300 | **Výdaje KM** | 454 672,00 Kč |  |
| 310 | Výplaty DPP | 16 000,00 Kč |  |
| 311 | daně FÚ | 3 472,00 Kč |  |
| 320 | **Soustředění mládeže** | 83 200,00 Kč |  |
| 321 | organizace | 4 000,00 Kč |  |
| 322 | nájmy | 30 000,00 Kč |  |
| 323 | pomocní trenéři DPP | 20 000,00 Kč |  |
| 324 | trenéři DPP/faktura (lic B a výše) | 12 000,00 Kč |  |
| 325 | cestovné trenéři | 1 200,00 Kč |  |
| 326 | cestovné účastníci | 16 000,00 Kč |  |
| 330 | **Krajská akademie stolního tenisu** | 195 000,00 Kč |  |
| 331 | trenéři dlouhodobí DPP nebo faktura | 195 000,00 Kč |  |
| 340 | **Turnaje** | 47 000,00 Kč |  |
| 341 | KrBTM - organizace, nájem | 40 000,00 Kč |  |
| 342 | KP družstev - organizace, nájem | 7 000,00 Kč |  |
| 350 | **Spotřební materiál** | 49 000,00 Kč |  |
| 351 | Míčky pro oddíly, soustředění | 19 000,00 Kč |  |
| 352 | Věcné odměny, medaile, poháry | 30 000,00 Kč |  |
| 360 | **Účast hráčů na mimokrajských akcích** | 61 000,00 Kč |  |
| 361 | BTM - startovné | 36 000,00 Kč |  |
| 362 | MČR - příspěvek na ubytování, cestovné | 25 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 400 | **Výdaje KR** | 52 453,00 Kč |  |
| 410 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 411 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
| 420 | **Turnaje** | 37 500,00 Kč |  |
| 421 | KrBTM - 8 turnajů | 32 000,00 Kč |  |
| 422 | KP mužů a žen | 4 000,00 Kč |  |
| 423 | KP družstev mládeže | 1 500,00 Kč |  |
| 430 | školení rozhodčích - licence K | 4 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 500 | **Výdaje TMK** | 10 953,00 Kč |  |
| 501 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 502 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 600 | **Výdaje MedK** | 37 859,00 Kč |  |
| 601 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 602 | Fotografování - DPP | 18 000,00 Kč |  |
| 603 | Daně FÚ | 5 859,00 Kč |  |
| 604 | Reklama na sociálních sítích | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | Schodek | - 31 462,00 Kč |  |
|  | Stav účtu k 31.5.2026 | 852 542,00 Kč |  |

**Příloha č. 15**

Návrh rozpočtu 6/2026 – 12/2027

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Rozpočet 6/2026 - 12/2027 | | |
|  |
|  | Stav účtu k 1.6.2026 | 852 542,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| Kapitola | **Příjmy** | **1 348 600,00 Kč** |  |
| 01 | Evidenční poplatky - dospělí | 360 000,00 Kč |  |
| 02 | Evidenční poplatky - mládež | 128 000,00 Kč |  |
| 03 | Evidenční poplatky - ostatní | 4 200,00 Kč |  |
| 04 | Přestupy, střídavý start, hostování | 10 000,00 Kč |  |
| 05 | Vklady do soutěží | 122 400,00 Kč |  |
| 06 | Převody soutěží | 4 000,00 Kč |  |
| 07 | Pokuty | 80 000,00 Kč |  |
| 08 | ČAST spolufinancování 2026 a 2027 | 340 000,00 Kč |  |
| 09 | Dotace Zlínský kraj | 300 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | **Výdaje** | **1 267 890,00 Kč** |  |
|  |  |  |  |
| 100 | **Výdaje VV** | 252 739,00 Kč |  |
| 101 | Výplaty DPP | 114 000,00 Kč |  |
| 102 | daně FÚ | 24 739,00 Kč |  |
| 103 | cestovné VV | 16 000,00 Kč |  |
| 104 | Vedení účetnictví a ČUS | 30 000,00 Kč |  |
| 105 | Webové stránky, IT | 6 000,00 Kč |  |
| 106 | Kancelářské potřeby | 12 000,00 Kč |  |
| 107 | Konference 2027, cestovné, občerstvení | 25 000,00 Kč |  |
| 108 | Vratky RSST za ev. Poplatky | 25 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 200 | **Výdaje STK** | 162 900,00 Kč |  |
| 201 | Výplaty DPP | 95 000,00 Kč |  |
| 202 | daně FÚ | 20 900,00 Kč |  |
| 203 | Organizace, nájem KP | 15 000,00 Kč |  |
| 204 | Finanční odměny KP | 12 000,00 Kč |  |
| 205 | Věcné odměny, medaile, poháry | 20 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 300 | **Výdaje KM** | 670 583,00 Kč |  |
| 310 | Výplaty DPP | 25 500,00 Kč |  |
| 311 | daně FÚ | 5 533,00 Kč |  |
| 320 | **Soustředění mládeže** | 124 800,00 Kč |  |
| 321 | organizace | 6 000,00 Kč |  |
| 322 | nájmy | 45 000,00 Kč |  |
| 323 | pomocní trenéři DPP | 30 000,00 Kč |  |
| 324 | trenéři DPP/faktura (lic B a výše) | 18 000,00 Kč |  |
| 325 | cestovné trenéři | 1 800,00 Kč |  |
| 326 | cestovné účastníci | 24 000,00 Kč |  |
| 330 | **Krajská akademie stolního tenisu** | 308 750,00 Kč |  |
| 331 | trenéři dlouhodobí DPP nebo faktura | 308 750,00 Kč |  |
| 340 | **Turnaje** | 78 000,00 Kč |  |
| 341 | KrBTM - organizace, nájem | 45 000,00 Kč |  |
| 342 | KP družstev - organizace, nájem | 7 000,00 Kč |  |
| 343 | KP mládeže - 2 turnaje | 26 000,00 Kč |  |
| 350 | **Spotřební materiál** | 49 000,00 Kč |  |
| 351 | Míčky pro oddíly, soustředění | 19 000,00 Kč |  |
| 352 | Věcné odměny, medaile, poháry | 30 000,00 Kč |  |
| 360 | **Účast hráčů na mimokrajských akcích** | 79 000,00 Kč |  |
| 361 | BTM - startovné | 54 000,00 Kč |  |
| 362 | MČR - příspěvek na ubytování, cestovné | 25 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 400 | **Výdaje KR** | 82 842,00 Kč |  |
| 410 | Výplaty DPP | 14 250,00 Kč |  |
| 411 | daně FÚ | 3 092,00 Kč |  |
| 420 | **Turnaje** | 57 500,00 Kč |  |
| 421 | KrBTM - 9 turnajů | 36 000,00 Kč |  |
| 422 | KP dospělých + 2x mládeže | 12 000,00 Kč |  |
| 423 | KP družstev mládeže | 1 500,00 Kč |  |
| 430 | školení rozhodčích - licence K | 8 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 500 | **Výdaje TMK** | 42 342,00 Kč |  |
| 501 | Výplaty DPP | 14 250,00 Kč |  |
| 502 | daně FÚ | 3 092,00 Kč |  |
| 503 | školení a doškolení trenérů | 25 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 600 | **Výdaje MedK** | 56 484,00 Kč |  |
| 601 | Výplaty DPP | 14 250,00 Kč |  |
| 602 | Fotografování - DPP | 26 000,00 Kč |  |
| 603 | Daně FÚ | 8 734,00 Kč |  |
| 604 | Reklama na sociálních sítích | 7 500,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | Přebytek | 80 710,00 Kč |  |
|  | Stav účtu k 31.12.2027 | 942 252,00 Kč |  |

**Příloha č. 16**

Návrh rozpočtu na rok 2028

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Rozpočet 1/2028 - 12/2028 | | |
|  |
|  | Stav účtu k 1.1.2028 | 942 252,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| Kapitola | **Příjmy** | **1 044 100,00 Kč** |  |
| 01 | Evidenční poplatky - dospělí | 285 000,00 Kč |  |
| 02 | Evidenční poplatky - mládež | 76 000,00 Kč |  |
| 03 | Evidenční poplatky - ostatní | 3 300,00 Kč |  |
| 04 | Přestupy, střídavý start, hostování | 7 000,00 Kč |  |
| 05 | Vklady do soutěží | 118 800,00 Kč |  |
| 06 | Převody soutěží | 4 000,00 Kč |  |
| 07 | Pokuty | 80 000,00 Kč |  |
| 08 | ČAST spolufinancování 2028 | 170 000,00 Kč |  |
| 09 | Dotace Zlínský kraj | 300 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | **Výdaje** | **928 838,00 Kč** |  |
|  |  |  |  |
| 100 | **Výdaje VV** | 156 625,00 Kč |  |
| 101 | Výplaty DPP | 72 000,00 Kč |  |
| 102 | daně FÚ | 15 625,00 Kč |  |
| 103 | cestovné VV | 10 000,00 Kč |  |
| 104 | Vedení účetnictví a ČUS | 20 000,00 Kč |  |
| 105 | Webové stránky, IT | 6 000,00 Kč |  |
| 106 | Kancelářské potřeby | 8 000,00 Kč |  |
| 107 | Konference 2028, cestovné, občerstvení | 25 000,00 Kč |  |
| 108 | Vratky RSST za ev. Poplatky | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 200 | **Výdaje STK** | 138 276,00 Kč |  |
| 201 | Výplaty DPP | 75 000,00 Kč |  |
| 202 | daně FÚ | 16 276,00 Kč |  |
| 203 | Organizace, nájem KP | 15 000,00 Kč |  |
| 204 | Finanční odměny KP | 12 000,00 Kč |  |
| 205 | Věcné odměny, medaile, poháry | 20 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 300 | **Výdaje KM** | 528 672,00 Kč |  |
| 310 | Výplaty DPP | 16 000,00 Kč |  |
| 311 | daně FÚ | 3 472,00 Kč |  |
| 320 | **Soustředění mládeže** | 83 200,00 Kč |  |
| 321 | organizace | 4 000,00 Kč |  |
| 322 | nájmy | 30 000,00 Kč |  |
| 323 | pomocní trenéři DPP | 20 000,00 Kč |  |
| 324 | trenéři DPP/faktura (lic B a výše) | 12 000,00 Kč |  |
| 325 | cestovné trenéři | 1 200,00 Kč |  |
| 326 | cestovné účastníci | 16 000,00 Kč |  |
| 330 | **Krajská akademie stolního tenisu** | 195 000,00 Kč |  |
| 331 | trenéři dlouhodobí DPP nebo faktura | 195 000,00 Kč |  |
| 340 | **Turnaje** | 63 000,00 Kč |  |
| 341 | KrBTM - organizace, nájem | 30 000,00 Kč |  |
| 342 | KP družstev - organizace, nájem | 7 000,00 Kč |  |
| 343 | KP mládeže - 2 turnaje | 26 000,00 Kč |  |
| 350 | **Spotřební materiál** | 49 000,00 Kč |  |
| 351 | Míčky pro oddíly, soustředění | 19 000,00 Kč |  |
| 352 | Věcné odměny, medaile, poháry | 30 000,00 Kč |  |
| 360 | **Účast hráčů na mimokrajských akcích** | 79 000,00 Kč |  |
| 361 | BTM - startovné | 54 000,00 Kč |  |
| 362 | MČR - příspěvek na ubytování, cestovné | 25 000,00 Kč |  |
| 370 | **Dotace oddílům za mládež** | 40 000,00 Kč |  |
| 371 | Za umístění v dlouhodobých soutěží mládeže | 20 000,00 Kč |  |
| 372 | Za umístění na KrBTM a KP | 20 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 400 | **Výdaje KR** | 56 453,00 Kč |  |
| 410 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 411 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
| 420 | **Turnaje** | 41 500,00 Kč |  |
| 421 | KrBTM - 6 turnajů | 24 000,00 Kč |  |
| 422 | KP dospělých + 2x mládeže | 12 000,00 Kč |  |
| 423 | KP družstev mládeže | 1 500,00 Kč |  |
| 430 | školení rozhodčích - licence K | 4 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 500 | **Výdaje TMK** | 10 953,00 Kč |  |
| 501 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 502 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
| 503 | školení a doškolení trenérů | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 600 | **Výdaje MedK** | 37 859,00 Kč |  |
| 601 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 602 | Fotografování - DPP | 18 000,00 Kč |  |
| 603 | Daně FÚ | 5 859,00 Kč |  |
| 604 | Reklama na sociálních sítích | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 700 | **Výdaje RKV** | 7 302,00 Kč |  |
| 701 | Výplaty DPP | 6 000,00 Kč |  |
| 702 | daně FÚ | 1 302,00 Kč |  |
| 703 | Organizace RP | - Kč |  |
| 704 | Věcné odměny, medaile, poháry | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 710 | **Výdaje RKK** | 7 302,00 Kč |  |
| 711 | Výplaty DPP | 6 000,00 Kč |  |
| 712 | daně FÚ | 1 302,00 Kč |  |
| 713 | Organizace RP | - Kč |  |
| 714 | Věcné odměny, medaile, poháry | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 720 | **Výdaje RKUH** | 14 603,00 Kč |  |
| 721 | Výplaty DPP | 12 000,00 Kč |  |
| 722 | daně FÚ | 2 603,00 Kč |  |
| 723 | Organizace RP | - Kč |  |
| 724 | Věcné odměny, medaile, poháry | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 730 | **Výdaje RKZ** | 14 603,00 Kč |  |
| 731 | Výplaty DPP | 12 000,00 Kč |  |
| 732 | daně FÚ | 2 603,00 Kč |  |
| 733 | Organizace RP | - Kč |  |
| 734 | Věcné odměny, medaile, poháry | - Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | Přebytek | 115 262,00 Kč |  |
|  | Stav účtu k 31.12.2028 | 1 057 514,00 Kč |  |

**Příloha č. 17**

Návrh rozpočtu na rok 2029

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Rozpočet 1/2029 - 12/2029 | | |
|  |
|  | Stav účtu k 1.1.2029 | 1 051 125,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| Kapitola | **Příjmy** | **1 104 100,00 Kč** |  |
| 01 | Evidenční poplatky - dospělí | 285 000,00 Kč |  |
| 02 | Evidenční poplatky - mládež | 76 000,00 Kč |  |
| 03 | Evidenční poplatky - ostatní | 3 300,00 Kč |  |
| 04 | Přestupy, střídavý start, hostování | 7 000,00 Kč |  |
| 05 | Vklady do soutěží | 118 800,00 Kč |  |
| 06 | Převody soutěží | 4 000,00 Kč |  |
| 07 | Pokuty | 80 000,00 Kč |  |
| 08 | ČAST spolufinancování 2029 | 230 000,00 Kč |  |
| 09 | Dotace Zlínský kraj | 300 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | **Výdaje** | **1 112 667,00 Kč** |  |
|  |  |  |  |
| 100 | **Výdaje VV** | 156 625,00 Kč |  |
| 101 | Výplaty DPP | 72 000,00 Kč |  |
| 102 | daně FÚ | 15 625,00 Kč |  |
| 103 | cestovné VV | 10 000,00 Kč |  |
| 104 | Vedení účetnictví a ČUS | 20 000,00 Kč |  |
| 105 | Webové stránky, IT | 6 000,00 Kč |  |
| 106 | Kancelářské potřeby | 8 000,00 Kč |  |
| 107 | Konference 2029, cestovné, občerstvení | 25 000,00 Kč |  |
| 108 | Vratky RSST za ev. Poplatky | - Kč |  |
|  |  |  |  |
| 200 | **Výdaje STK** | 156 531,00 Kč |  |
| 201 | Výplaty DPP | 90 000,00 Kč |  |
| 202 | daně FÚ | 19 531,00 Kč |  |
| 203 | Organizace, nájem KP | 15 000,00 Kč |  |
| 204 | Finanční odměny KP | 12 000,00 Kč |  |
| 205 | Věcné odměny, medaile, poháry | 20 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 300 | **Výdaje KM** | 549 622,00 Kč |  |
| 310 | Výplaty DPP | 16 000,00 Kč |  |
| 311 | daně FÚ | 3 472,00 Kč |  |
| 320 | **Soustředění mládeže** | 83 200,00 Kč |  |
| 321 | organizace | 4 000,00 Kč |  |
| 322 | nájmy | 30 000,00 Kč |  |
| 323 | pomocní trenéři DPP | 20 000,00 Kč |  |
| 324 | trenéři DPP/faktura (lic B a výše) | 12 000,00 Kč |  |
| 325 | cestovné trenéři | 1 200,00 Kč |  |
| 326 | cestovné účastníci | 16 000,00 Kč |  |
| 330 | **Krajská akademie stolního tenisu** | 195 000,00 Kč |  |
| 331 | trenéři dlouhodobí DPP nebo faktura | 195 000,00 Kč |  |
| 340 | **Turnaje** | 63 000,00 Kč |  |
| 341 | KrBTM - organizace, nájem | 30 000,00 Kč |  |
| 342 | KP družstev - organizace, nájem | 7 000,00 Kč |  |
| 343 | KP mládeže - 2 turnaje | 26 000,00 Kč |  |
| 350 | **Spotřební materiál** | 49 950,00 Kč |  |
| 351 | Míčky pro oddíly, soustředění | 19 950,00 Kč |  |
| 352 | Věcné odměny, medaile, poháry | 30 000,00 Kč |  |
| 360 | **Účast hráčů na mimokrajských akcích** | 79 000,00 Kč |  |
| 361 | BTM - startovné | 54 000,00 Kč |  |
| 362 | MČR - příspěvek na ubytování, cestovné | 25 000,00 Kč |  |
| 370 | **Dotace oddílům za mládež** | 60 000,00 Kč |  |
| 371 | Za umístění v dlouhodobých soutěží mládeže | 25 000,00 Kč |  |
| 372 | Za umístění na KrBTM a KP | 35 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 400 | **Výdaje KR** | 56 453,00 Kč |  |
| 410 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 411 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
| 420 | **Turnaje** | 41 500,00 Kč |  |
| 421 | KrBTM - 6 turnajů | 24 000,00 Kč |  |
| 422 | KP dospělých + 2x mládeže | 12 000,00 Kč |  |
| 423 | KP družstev mládeže | 1 500,00 Kč |  |
| 430 | školení rozhodčích - licence K | 4 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 500 | **Výdaje TMK** | 20 953,00 Kč |  |
| 501 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 502 | daně FÚ | 1 953,00 Kč |  |
| 503 | školení a doškolení trenérů | 10 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 600 | **Výdaje MedK** | 37 859,00 Kč |  |
| 601 | Výplaty DPP | 9 000,00 Kč |  |
| 602 | Fotografování - DPP | 18 000,00 Kč |  |
| 603 | Daně FÚ | 5 859,00 Kč |  |
| 604 | Reklama na sociálních sítích | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 700 | **Výdaje RKV** | 24 604,00 Kč |  |
| 701 | Výplaty DPP | 12 000,00 Kč |  |
| 702 | daně FÚ | 2 604,00 Kč |  |
| 703 | Organizace RP | 5 000,00 Kč |  |
| 704 | Věcné odměny, medaile, poháry | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 710 | **Výdaje RKK** | 24 604,00 Kč |  |
| 711 | Výplaty DPP | 12 000,00 Kč |  |
| 712 | daně FÚ | 2 604,00 Kč |  |
| 713 | Organizace RP | 5 000,00 Kč |  |
| 714 | Věcné odměny, medaile, poháry | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 720 | **Výdaje RKUH** | 42 208,00 Kč |  |
| 721 | Výplaty DPP | 24 000,00 Kč |  |
| 722 | daně FÚ | 5 208,00 Kč |  |
| 723 | Organizace RP | 8 000,00 Kč |  |
| 724 | Věcné odměny, medaile, poháry | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
| 730 | **Výdaje RKZ** | 43 208,00 Kč |  |
| 731 | Výplaty DPP | 24 000,00 Kč |  |
| 732 | daně FÚ | 5 208,00 Kč |  |
| 733 | Organizace RP | 9 000,00 Kč |  |
| 734 | Věcné odměny, medaile, poháry | 5 000,00 Kč |  |
|  |  |  |  |
|  | Schodek | - 8 567,00 Kč |  |
|  | Stav účtu k 31.12.2029 | 1 048 947,00 Kč |  |

# Prameny

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

Příloha 1 – dotace MaS03-23. *Registr smluv* [online]. Praha: Digitální a informační agentura. [cit. 9.února 2024]. Dostupné z: <https://smlouvy.gov.cz/vyhledavani> [IČO publikujícího subjektu: 70891320; Text ve smlouvě: MaS03-23].

MaS03-23 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *mas03-23-program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/64e49dd0d6708cbc8c037f94>

Tamtéž

MaS03-24 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *MaS03-24\_program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/6581aa3dc13cbc9c830d1fe8>

Vyjádření jednoho člena tohoto spolku dne 9.2.2024

MaS03-24 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *MaS03-24\_program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/6581aa3dc13cbc9c830d1fe8>

BARTOŇ, Michal a kol. *Základní práva.* Praha: Leges, 2016, 608 s.

Všechny dokumenty. *SMĚRNICE ČAST č. 2/2022 Podmínky pro udělování a prodlužování trenérských licencí* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1657870448_smernice-c-2-2022.pdf>

Zpravodaj č.9. *Doškolení trenérů licence C a D* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10.února 2024]. Dostupné *z:* [*https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/11/Doskoleni-treneru.pdf*](https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/11/Doskoleni-treneru.pdf)

Všechny dokumenty. *Soutěžní řád stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1685957226_soutezni-rad-platny-od-1-cervence-2021-aktualizace-15-5-2023-opr.pdf>

Registr. *Seznam trenérů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/treneri/>

Všechny dokumenty. *Zápis z jednání rady krajů 24.3.2023* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1681720832_zapis-rk-23-03-24.pdf>

Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 2/2022 Podmínky pro udělování trenérských licencí* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1657870448_smernice-c-2-2022.pdf>

KLÍMA, Karel a kol. *Státověda 2.rozšířené vydání.* Plzeň: Aleš Čeněk, 2011. 432 s.

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

STIS výsledkový servis. *Zápis o utkání* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/zapis/svaz-420107/rocnik-2023/soutez-5271/utkani-535076>

Směrnice. *Směrnice ZKSST 1/2024 – o náhradách cestovného a stravného* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2024/01/Smernice_1_2024_ZKSST.pdf>

Všechny dokumenty. Směrnice ČAST č. 3/2022 Podmínky činnosti komisařů [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1663741009_smern-2022-03-cinnost-komisaru.pdf>

Seznam transparentních účtů. *Zlínský krajský svaz stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Fio banka. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://ib.fio.cz/ib/transparent?a=2601315584>

Konference ZKSST. *Schválený rozpočet ZKSST na 2023/2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Schvaleny-rozpocet-ZKSST-na-2023_2024.pdf>

Konference ZKSST. *Návrh rozpočtu 2018-2019* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2018/06/návrh-rozpočtu-2018-2019.pdf>

Konference ZKSST. *Plnění rozpočtu ZKSST 2017* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2018/06/plněn%C3%AD-rozpočtu-ZKSST-2017.pdf>

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

KLÍMA, Karel a kol. *Státověda 2.rozšířené vydání.* Plzeň: Aleš Čeněk, 2011. 432 s.

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

BŘENEK, Martin. *Podívejte se! Bodovací turnaj mládeže v Hluku ovládl domácí Matyáš Kolečkář* [online]. Kromerizsky.denik.cz, 26. března 2023 [cit. 10. února 2024]. dostupné z: <https://kromerizsky.denik.cz/ostatni_region/podivejte-se-bodovaci-turnaj-mladeze-v-hluku-ovladl-domaci-matyas-koleckar-20230.html>

Zpravodaj č. 20 – 2022/2023. *ZPRÁVY KOMISE MLÁDEŽE - krajské BTM 2022-23 :* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu, z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/zpravodaj-c-20.pdf>

Rozpisy soutěží PSST. *Rozpis 29. ročníku seriálu turnajů Grand Prix 2023/2024 RACKETSPORT.cz* [online]. Praha: Pražský svaz stolního tenisu z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <http://www.prazskypinec.cz/sites/default/files/prilohy/2023/09/rozpis_grand_prix_racketsport_23-24.pdf>

Všechny dokumenty. *Propozice KBT U15 – Chodov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1702480062_propozice-kbtm-u15-chodov-30-12-2023.pdf>

Všechny dokumenty. *Propozice U11 Volary 10.2.2024* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1684132312_btm-u11-u13-volary-27-28-5-2023.pdf>

Výsledky turnaje a další informace. *Propozice – 2. BT U17, U19 Údlice* [online]. Ústí nad Labem: Krajský svaz stolního tenisu Ústeckého kraje. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://ksstuk.cz/soubor/2675>

Krajské bodovací turnaje mládeže. *5. krajský bodovací turnaj Libereckého kraje všech kategorií* [online]. Liberec: Liberecký krajský stolní tenis. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <http://liberec-kraj.stolni-tenis.webtra.cz/turnaje/kraj_turnaje_23_24/5KBTLK_Senov.pdf>

3. východočeský bodovací turnaj mládeže kategorií U13 a U19. *Propozice turnaje* [online]. Hradec Králové: TJ Montas Hradec Králové stolní tenis. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://montashk.cz/vcbtm-23/>

Mládež. *Rozpis Středočeské Open Tour mládeže 2023/2024 (aktualizace 6.11.2023)* [online]. Praha: Středočeský svaz stolního tenisu, z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://stcstolnitenis.cz/wp-content/uploads/mladez/2023-11-Rozpis-Stredoceska-OPEN-TOUR-madeze-aktualizovana-verze-06.11.2023-2.pdf>

Mládež - BTM, KP, ŽT, žebříčky a další. *Propozice BTM 14. a 15.10.2023 v Rájci* [online]. Brno: Jihomoravský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://jmsst.stolnitenis.net/soubor/propozice_btm_b_rajec_2023.pdf>

PRÁZDNÝ, Pavel. *4. KBTM – Moravský Beroun* [online]. Ksstolomouc.cz, 6.2.2023 [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ksstolomouc.cz/4-kbtm-moravsky-beroun-2/>

Zpravodaj č.5. *Propozice krajského přeboru mládeže jednotlivců (KrBTM) 2023-2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Propozice-KrBTM-2023-2024.pdf>

Propozice KBTM MSSST 2023/2024 – jaro. *Propozice KBTM MSSST 2023/2024* [online]. Ostrava: Moravskoslezský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.mssst.cz/file/1875/propozice-kbtm-mssst-2023-2024-20230803.pdf>

Všechny dokumenty. *Propozice BTM B 10.2.2024 Humpolec* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1706691648_propozice-btm-b-10-2-2024-humpolec.docx>

Příloha č. 2 – Plnění rozpočtu 2022/2023, Návrh rozpočtu 2023/2024, Návrh rozpočtu 2024/2025, rozpis výdajů KM ZKSST na sezónu 2024/2025.

Příloha č. 14 – Návrh rozpočtu na období 6/2025 – 5/2026

Kontakt. *Složení výkonného výboru Zlínského krajského svazu stolního tenisu na období 2021 – 2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/kontakt/>

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf>

Tamtéž

Příloha 3 – Výběrové řízení předseda STK

Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf>

Tamtéž

Příloha 4 – Výběrové řízení předseda KM

Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf>

Příloha 5 – Výběrové řízení předseda KR

Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf>

Příloha 6 – Výběrové řízení předseda TMK

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

Příloha 7 – Výběrové řízení předseda MedK

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

Příloha 8 – Výběrové řízení předseda RKK ZKSST

Příloha 9 – Výběrové řízení předseda RKUH ZKSST

Příloha 10 – Výběrové řízení předseda RKV ZKSST

Příloha 11 – Výběrové řízení předseda RKZ ZKSST

Zpravodaj č.5. *Propozice krajského přeboru mládeže jednotlivců (KrBTM) 2023-2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Propozice-KrBTM-2023-2024.pdf>

Zpravodaj č.11. *Rozpis KP mužů a žen pro rok 2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2024/01/Rozpis-KP-muzu-a-zen-pro-rok-2024.pdf>

Zpravodaj č.16. *Rozpis KP družstev st.žactva 2023*[online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/03/Rozpis-KP-druz-stz-2023.pdf>

Zpravodaj č.1. *Rozpis dlouhodobých soutěží mužů a žen řízených VV ZKSST 2022/23* [online] Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/05/ROZPIS-22-23.pdf>

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5>

Registr. *Členská základna* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2022>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2019>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2015>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2011>

Všechny dokumenty. *Soutěžní řád stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1685957226_soutezni-rad-platny-od-1-cervence-2021-aktualizace-15-5-2023-opr.pdf>

Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Brně oddíl L, vložka 207* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=772218&typVypisu=PLATNY&full=false>

STIS výsledkový servis. *Stolní tenis klub Komárno* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808035/svaz-420808/rocnik-2014>, <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808035/svaz-420808/rocnik-2013>

Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Brně oddíl L, vložka 20372* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=893539&typVypisu=UPLNY&full=false>

Registr. *Přehled členské základny 2023/2024 – RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420808&zpet=420106>

STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420808/rocnik-2023>

STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, RSST Kroměříž* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420707/rocnik-2023>

Zpravodaje okresního svazu. *Termínová listina KMSST 2023-24* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000296-1d3b51d3b7/Term%C3%ADnová%20listina%20KMSST%202023-24.xlsx>

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *ROZVAHA-2022* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=d4d0d6cfbf884d97a9a3a10db04fa688>

Zpravodaje okresního svazu. *Poplatky 2022-2023* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000290-9cd389cd3a/poplatky%202022-2023.xlsx>

Zpravodaje okresního svazu. *Okresni\_konference\_září 2023 [*online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000293-61b9761b9a/okresni_konference_zář%C3%AD%202023.doc>

Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf>

Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/>

Zpravodaje okresního svazu. *Rozpis soutěží 2023/2024* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11.února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000294-34f0734f09/rozpis_soutezi_2023-2024.doc>

Seznam transparentních účtů. *Zlínský krajský svaz stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Fio banka. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://ib.fio.cz/ib/transparent?a=2601315584>

Registr. *Členská základna* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2022>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2019>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2015>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2011>

STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, Stolní tenis Uherské Hradiště* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420710/rocnik-2023>

Okresní přebory STUH 2024. *Okresní přebory STUH ve stolním tenise mužů a žen pro rok 2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/okresni-prebory-stuh-2024/>

Dokumenty. *Plnění rozpočtu sezóny 2022/2023* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/wp-content/uploads/2023/09/Plneni-rozpoctu-STUH-2022_2023.pdf>

Dokumenty. *Schválený návrh rozpočtu na sezónu 2023/2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/wp-content/uploads/2023/09/Schvaleny-navrh-rozpoctu-STUH-2023-2024.pdf>

Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf>

Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/>

Rozpis sezóny 2023/2024, Právo startu. *Rozpis na novou sezónu 2023/2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/rozpis-sezony-2023-2024-pravo-startu/>

Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Ostravě oddíl L, vložka 748* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=812076&typVypisu=UPLNY&full=false>

STIS výsledkový servis. *TJ Sokol Loučka* [online]. Praha: Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808017/svaz-420808/rocnik-2011>

Registr. *Přehled členské základny 2023/2024 – RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420808&zpet=420106>

STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420808/rocnik-2023>

STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Vsetín* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420810/rocnik-2023/>

Zpravodaj č.4. *Okresní přebor 2023-2024* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/12/Okresni_prebor_2023-2024.pdf>

Zpravodaj č.8. *OP-dr-2023* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/03/OP-dr-2023.pdf>

Zpravodaj č.6. *OP-mladeze-22-23-konecne-poradi* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/03/OP-mladeze-22-23-konecne-poradi.xls>

Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/>

Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 12. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf>

Zpravodaj 3. rozpis-21-22-RP [online]. Vsetín: Vsetínský regionální okresní svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2021/09/rozpis-21-22-RP.pdf>

STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, OSST Zlín* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420712/rocnik-2023>

OSST Zlín. *PŘEBOR OKRESU ZLÍN ve stolním tenisu dospělých pro rok 2024 ve Slavičíně* [online]. Zlín: OSST Zlín. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.osstzlin.cz/?p=3697>

OSST Zlín. O*kresní přebory mládeže ve stolním tenise 2022* [online]. Zlín: OSST Zlín. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.osstzlin.cz/?p=2912>

Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Účetní uzávěrka 2022* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=09a7fa6a2a264bd2802d284ce6af2c76>

STIS výsledkový servis. *PŘEHLED OBLASTÍ A SOUTĚŽÍ, KSST Zlínský* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420107/rocnik-2023/>

Příloha 12 – Dlouhodobé soutěže mužů, postupy a sestupy

Příloha č. 13 – Rozpis nemistrovské dlouhodobé soutěže mládeže ZKSST

Příloha č. 14 – Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026

Příloha č. 15 – Návrh rozpočtu 6/2026 – 12/2027

Příloha č. 16 – Návrh rozpočtu na rok 2028

Příloha č. 17 – Návrh rozpočtu na rok 2029

Počet obyvatel v obcích – k 1. 1. 2023. *Počet obyvatel v regionech soudržnosti, krajích a okresech České republiky k 1. 1. 2023* [online]. Praha: Český statistický úřad. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://www.czso.cz/documents/10180/191186757/1300722301.pdf/faea5f69-5818-44d1-9154-80b14aac0569?version=1.1>

Registr. *Přehled členské základny 2022/2023 – Česká asociace stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420000&sezona=2022>

Všechny dokumenty. *Počet delegátů s hlasem rozhodujícím na konferenci ČAST v roce 2024* [online]. Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1684096102_0206-navrh-poctu-delegatu-s-hlasem-rozhodujicim-na-konferenci-cast-2024.pdf>

Registr. *Přehled členské základny 2022/2023 – Česká asociace stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420000&sezona=2022>

Konference ZKSST. *Plnění rozpočtu sezóny 2022/2023* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Plneni-rozpoctu-sezony-20222023.pdf>

Konference ZKSST. *Schválený rozpočet ZKSST na 2023/2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Schvaleny-rozpocet-ZKSST-na-2023_2024.pdf>

Všechny dokumenty. *Formulář k žádostem pro krajské a regionální projekty mládeže* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1705230400_sablona-na-projekt-mladeze-ks-2024.xlsx>

Zpravodaj č.1. Rozpis dlouhodobých soutěží mužů a žen řízených VV ZKSST 2023/24 [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/06/ROZPIS-23-24.pdf>

1. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-1)
2. Příloha 1 – dotace MaS03-23. *Registr smluv* [online]. Praha: Digitální a informační agentura. [cit. 9.února 2024]. Dostupné z: <https://smlouvy.gov.cz/vyhledavani> [IČO publikujícího subjektu: 70891320; Text ve smlouvě: MaS03-23]. [↑](#footnote-ref-2)
3. MaS03-23 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *mas03-23-program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/64e49dd0d6708cbc8c037f94> [↑](#footnote-ref-3)
4. Tamtéž [↑](#footnote-ref-4)
5. MaS03-24 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *MaS03-24\_program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/6581aa3dc13cbc9c830d1fe8> [↑](#footnote-ref-5)
6. Vyjádření jednoho člena tohoto spolku dne 9.2.2024 [↑](#footnote-ref-6)
7. MaS03-24 Činnost a rozvoj mládežnického sportu. *MaS03-24\_program* [online]. Zlín: Zlínský kraj. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/file/6581aa3dc13cbc9c830d1fe8> [↑](#footnote-ref-7)
8. BARTOŇ, Michal a kol. *Základní práva.* Praha: Leges, 2016, 608 s. [↑](#footnote-ref-8)
9. Všechny dokumenty. *SMĚRNICE ČAST č. 2/2022 Podmínky pro udělování a prodlužování trenérských licencí* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1657870448_smernice-c-2-2022.pdf> [↑](#footnote-ref-9)
10. Zpravodaj č.9. *Doškolení trenérů licence C a D* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10.února 2024]. Dostupné *z:* [*https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/11/Doskoleni-treneru.pdf*](https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/11/Doskoleni-treneru.pdf) [↑](#footnote-ref-10)
11. Všechny dokumenty. *Soutěžní řád stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1685957226_soutezni-rad-platny-od-1-cervence-2021-aktualizace-15-5-2023-opr.pdf> [↑](#footnote-ref-11)
12. Registr. *Seznam trenérů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/treneri/> [↑](#footnote-ref-12)
13. Všechny dokumenty. *Zápis z jednání rady krajů 24.3.2023* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1681720832_zapis-rk-23-03-24.pdf> [↑](#footnote-ref-13)
14. Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 2/2022 Podmínky pro udělování trenérských licencí* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1657870448_smernice-c-2-2022.pdf> [↑](#footnote-ref-14)
15. KLÍMA Karel a kol. *Státověda 2.rozšířené vydání.* Plzeň: Aleš Čeněk, 2011. 432 s. [↑](#footnote-ref-15)
16. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-16)
17. STIS výsledkový servis. *Zápis o utkání* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/zapis/svaz-420107/rocnik-2023/soutez-5271/utkani-535076> [↑](#footnote-ref-17)
18. Směrnice. *Směrnice ZKSST 1/2024 – o náhradách cestovného a stravného* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2024/01/Smernice_1_2024_ZKSST.pdf> [↑](#footnote-ref-18)
19. Všechny dokumenty. Směrnice ČAST č. 3/2022 Podmínky činnosti komisařů [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1663741009_smern-2022-03-cinnost-komisaru.pdf> [↑](#footnote-ref-19)
20. Seznam transparentních účtů. *Zlínský krajský svaz stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Fio banka. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://ib.fio.cz/ib/transparent?a=2601315584> [↑](#footnote-ref-20)
21. Konference ZKSST. *Schválený rozpočet ZKSST na 2023/2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Schvaleny-rozpocet-ZKSST-na-2023_2024.pdf> [↑](#footnote-ref-21)
22. Konference ZKSST. *Návrh rozpočtu 2018-2019* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2018/06/návrh-rozpočtu-2018-2019.pdf> [↑](#footnote-ref-22)
23. Konference ZKSST. *Plnění rozpočtu ZKSST 2017* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2018/06/plněn%C3%AD-rozpočtu-ZKSST-2017.pdf> [↑](#footnote-ref-23)
24. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 5. března 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-24)
25. KLÍMA Karel a kol. Státověda 2.rozšířené vydání. Plzeň: Aleš Čeněk, 2011. 432 s. [↑](#footnote-ref-25)
26. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 9. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-26)
27. BŘENEK, Martin. *Podívejte se! Bodovací turnaj mládeže v Hluku ovládl domácí Matyáš Kolečkář* [online]. Kromerizsky.denik.cz, 26. března 2023 [cit. 10. února 2024]. dostupné z: <https://kromerizsky.denik.cz/ostatni_region/podivejte-se-bodovaci-turnaj-mladeze-v-hluku-ovladl-domaci-matyas-koleckar-20230.html> [↑](#footnote-ref-27)
28. Zpravodaj č. 20 – 2022/2023. *ZPRÁVY KOMISE MLÁDEŽE - krajské BTM 2022-23 :* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu, z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/zpravodaj-c-20.pdf> [↑](#footnote-ref-28)
29. Rozpisy soutěží PSST. *Rozpis 29. ročníku seriálu turnajů Grand Prix 2023/2024 RACKETSPORT.cz* [online]. Praha: Pražský svaz stolního tenisu z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <http://www.prazskypinec.cz/sites/default/files/prilohy/2023/09/rozpis_grand_prix_racketsport_23-24.pdf> [↑](#footnote-ref-29)
30. Všechny dokumenty. *Propozice KBT U15 – Chodov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1702480062_propozice-kbtm-u15-chodov-30-12-2023.pdf> [↑](#footnote-ref-30)
31. Všechny dokumenty. *Propozice U11 Volary 10.2.2024* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1684132312_btm-u11-u13-volary-27-28-5-2023.pdf> [↑](#footnote-ref-31)
32. Výsledky turnaje a další informace. *Propozice – 2. BT U17, U19 Údlice* [online]. Ústí nad Labem: Krajský svaz stolního tenisu Ústeckého kraje. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://ksstuk.cz/soubor/2675> [↑](#footnote-ref-32)
33. Krajské bodovací turnaje mládeže. *5. krajský bodovací turnaj Libereckého kraje všech kategorií* [online]. Liberec: Liberecký krajský stolní tenis. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <http://liberec-kraj.stolni-tenis.webtra.cz/turnaje/kraj_turnaje_23_24/5KBTLK_Senov.pdf> [↑](#footnote-ref-33)
34. 3. východočeský bodovací turnaj mládeže kategorií U13 a U19. *Propozice turnaje* [online]. Hradec Králové: TJ Montas Hradec Králové stolní tenis. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://montashk.cz/vcbtm-23/> [↑](#footnote-ref-34)
35. Mládež. *Rozpis Středočeské Open Tour mládeže 2023/2024 (aktualizace 6.11.2023)* [online]. Praha: Středočeský svaz stolního tenisu, z.s. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://stcstolnitenis.cz/wp-content/uploads/mladez/2023-11-Rozpis-Stredoceska-OPEN-TOUR-madeze-aktualizovana-verze-06.11.2023-2.pdf> [↑](#footnote-ref-35)
36. Mládež - BTM, KP, ŽT, žebříčky a další. *Propozice BTM 14. a 15.10.2023 v Rájci* [online]. Brno: Jihomoravský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://jmsst.stolnitenis.net/soubor/propozice_btm_b_rajec_2023.pdf> [↑](#footnote-ref-36)
37. PRÁZDNÝ, Pavel. *4. KBTM – Moravský Beroun* [online]. Ksstolomouc.cz, 6.2.2023 [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ksstolomouc.cz/4-kbtm-moravsky-beroun-2/> [↑](#footnote-ref-37)
38. Zpravodaj č.5. *Propozice krajského přeboru mládeže jednotlivců (KrBTM) 2023-2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Propozice-KrBTM-2023-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-38)
39. Propozice KBTM MSSST 2023/2024 – jaro. *Propozice KBTM MSSST 2023/2024* [online]. Ostrava: Moravskoslezský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.mssst.cz/file/1875/propozice-kbtm-mssst-2023-2024-20230803.pdf> [↑](#footnote-ref-39)
40. Všechny dokumenty. *Propozice BTM B 10.2.2024 Humpolec* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/region/1706691648_propozice-btm-b-10-2-2024-humpolec.docx> [↑](#footnote-ref-40)
41. Příloha č. 2 – Plnění rozpočtu 2022/2023, Návrh rozpočtu 2023/2024, Návrh rozpočtu 2024/2025, rozpis výdajů KM ZKSST na sezónu 2024/2025. [↑](#footnote-ref-41)
42. Příloha č. 14 – Návrh rozpočtu na období 6/2025 – 5/2026 [↑](#footnote-ref-42)
43. Kontakt. *Složení výkonného výboru Zlínského krajského svazu stolního tenisu*

    *na období 2021 – 2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/kontakt/> [↑](#footnote-ref-43)
44. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-44)
45. Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf> [↑](#footnote-ref-45)
46. Tamtéž [↑](#footnote-ref-46)
47. Příloha 3 – Výběrové řízení předseda STK [↑](#footnote-ref-47)
48. Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf> [↑](#footnote-ref-48)
49. Tamtéž [↑](#footnote-ref-49)
50. Příloha 4 – Výběrové řízení předseda KM [↑](#footnote-ref-50)
51. Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf> [↑](#footnote-ref-51)
52. Příloha 5 – Výběrové řízení předseda KR [↑](#footnote-ref-52)
53. Všechny dokumenty. *Směrnice ČAST č. 1 / 2005 - pravomoci krajských a regionálních svazů* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1642977225_smernice-cast-2005-01-pravomoc-svazu.pdf> [↑](#footnote-ref-53)
54. Příloha 6 – Výběrové řízení předseda TMK [↑](#footnote-ref-54)
55. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-55)
56. Příloha 7 – Výběrové řízení předseda MedK [↑](#footnote-ref-56)
57. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-57)
58. Příloha 8 – Výběrové řízení předseda RKK ZKSST [↑](#footnote-ref-58)
59. Příloha 9 – Výběrové řízení předseda RKUH ZKSST [↑](#footnote-ref-59)
60. Příloha 10 – Výběrové řízení předseda RKV ZKSST [↑](#footnote-ref-60)
61. Příloha 11 – Výběrové řízení předseda RKZ ZKSST [↑](#footnote-ref-61)
62. Zpravodaj č.5. *Propozice krajského přeboru mládeže jednotlivců (KrBTM) 2023-2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Propozice-KrBTM-2023-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-62)
63. Zpravodaj č.11. *Rozpis KP mužů a žen pro rok 2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2024/01/Rozpis-KP-muzu-a-zen-pro-rok-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-63)
64. Zpravodaj č.16. *Rozpis KP družstev st.žactva 2023*[online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/03/Rozpis-KP-druz-stz-2023.pdf> [↑](#footnote-ref-64)
65. Zpravodaj č.1. *Rozpis dlouhodobých soutěží mužů a žen řízených VV ZKSST 2022/23* [online] Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2022/05/ROZPIS-22-23.pdf> [↑](#footnote-ref-65)
66. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Stanovy Zlínského krajského svazu stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=f4c56d38a3954bff815db93bbb4ac3c5> [↑](#footnote-ref-66)
67. Registr. *Členská základna* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2022>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2019>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2015>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2011> [↑](#footnote-ref-67)
68. Všechny dokumenty. *Soutěžní řád stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1685957226_soutezni-rad-platny-od-1-cervence-2021-aktualizace-15-5-2023-opr.pdf> [↑](#footnote-ref-68)
69. Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Brně oddíl L, vložka 207* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=772218&typVypisu=PLATNY&full=false> [↑](#footnote-ref-69)
70. STIS výsledkový servis. *Stolní tenis klub Komárno* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808035/svaz-420808/rocnik-2014>, <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808035/svaz-420808/rocnik-2013> [↑](#footnote-ref-70)
71. Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Brně oddíl L, vložka 20372* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=893539&typVypisu=UPLNY&full=false> [↑](#footnote-ref-71)
72. Registr. *Přehled členské základny 2023/2024 – RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420808&zpet=420106> [↑](#footnote-ref-72)
73. STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420808/rocnik-2023> [↑](#footnote-ref-73)
74. STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, RSST Kroměříž* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420707/rocnik-2023> [↑](#footnote-ref-74)
75. Zpravodaje okresního svazu. *Termínová listina KMSST 2023-24* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000296-1d3b51d3b7/Term%C3%ADnová%20listina%20KMSST%202023-24.xlsx> [↑](#footnote-ref-75)
76. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *ROZVAHA-2022* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=d4d0d6cfbf884d97a9a3a10db04fa688> [↑](#footnote-ref-76)
77. Zpravodaje okresního svazu. *Poplatky 2022-2023* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000290-9cd389cd3a/poplatky%202022-2023.xlsx> [↑](#footnote-ref-77)
78. Zpravodaje okresního svazu. *Okresni\_konference\_září 2023 [*online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000293-61b9761b9a/okresni_konference_zář%C3%AD%202023.doc> [↑](#footnote-ref-78)
79. Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf> [↑](#footnote-ref-79)
80. Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/> [↑](#footnote-ref-80)
81. Zpravodaje okresního svazu. *Rozpis soutěží 2023/2024* [online]. Bystřice pod Hostýnem: KM svaz stolního tenisu. [cit. 11.února 2024]. Dostupné z: <https://b11f29578b.cbaul-cdnwnd.com/f5aacc8967930eef016d87de0e04b649/200000294-34f0734f09/rozpis_soutezi_2023-2024.doc> [↑](#footnote-ref-81)
82. Seznam transparentních účtů. *Zlínský krajský svaz stolního tenisu z.s.* [online]. Praha: Fio banka. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://ib.fio.cz/ib/transparent?a=2601315584> [↑](#footnote-ref-82)
83. Registr. *Členská základna* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2022>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2019>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2015>, <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?sezona=2011> [↑](#footnote-ref-83)
84. STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, Stolní tenis Uherské Hradiště* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420710/rocnik-2023> [↑](#footnote-ref-84)
85. Okresní přebory STUH 2024. *Okresní přebory STUH ve stolním tenise mužů a žen pro rok 2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/okresni-prebory-stuh-2024/> [↑](#footnote-ref-85)
86. Dokumenty. *Plnění rozpočtu sezóny 2022/2023* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/wp-content/uploads/2023/09/Plneni-rozpoctu-STUH-2022_2023.pdf> [↑](#footnote-ref-86)
87. Dokumenty. *Schválený návrh rozpočtu na sezónu 2023/2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/wp-content/uploads/2023/09/Schvaleny-navrh-rozpoctu-STUH-2023-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-87)
88. Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 11. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf> [↑](#footnote-ref-88)
89. Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/> [↑](#footnote-ref-89)
90. Rozpis sezóny 2023/2024, Právo startu. *Rozpis na novou sezónu 2023/2024* [online]. Břestek: Stolní tenis Uherské Hradiště. [cit. 11. února 2024]. Dostupné z: <https://stuh.cz/rozpis-sezony-2023-2024-pravo-startu/> [↑](#footnote-ref-90)
91. Výpis ze spolkového rejstříku. *Výpis ze spolkového rejstříku, vedeného Krajským soudem v Ostravě oddíl L, vložka 748* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/ui/print-pdf?subjektId=812076&typVypisu=UPLNY&full=false> [↑](#footnote-ref-91)
92. STIS výsledkový servis. *TJ Sokol Loučka* [online]. Praha: Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oddil-420808017/svaz-420808/rocnik-2011> [↑](#footnote-ref-92)
93. Registr. *Přehled členské základny 2023/2024 – RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420808&zpet=420106> [↑](#footnote-ref-93)
94. STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Přerov* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420808/rocnik-2023> [↑](#footnote-ref-94)
95. STIS výsledkový servis. Přehled oblastí a soutěží, *RSST Vsetín* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420810/rocnik-2023/> [↑](#footnote-ref-95)
96. Zpravodaj č.4. *Okresní přebor 2023-2024* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/12/Okresni_prebor_2023-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-96)
97. Zpravodaj č.8. *OP-dr-2023* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/03/OP-dr-2023.pdf> [↑](#footnote-ref-97)
98. Zpravodaj č.6. *OP-mladeze-22-23-konecne-poradi* [online]. Vsetín: Vsetínský regionální svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2023/03/OP-mladeze-22-23-konecne-poradi.xls> [↑](#footnote-ref-98)
99. Registr. *Registr* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/> [↑](#footnote-ref-99)
100. Zpravodaj č.5. *Zpravodaj č.5* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit 12. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/08/Zpravodaj-c.5-1.pdf> [↑](#footnote-ref-100)
101. Zpravodaj 3. rozpis-21-22-RP [online]. Vsetín: Vsetínský regionální okresní svaz stolního tenisu. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://vrsst.cz/wp-content/uploads/2021/09/rozpis-21-22-RP.pdf> [↑](#footnote-ref-101)
102. STIS výsledkový servis. *Přehled oblastí a soutěží, OSST Zlín* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420712/rocnik-2023> [↑](#footnote-ref-102)
103. OSST Zlín. *PŘEBOR OKRESU ZLÍN ve stolním tenisu dospělých pro rok 2024 ve Slavičíně* [online]. Zlín: OSST Zlín. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.osstzlin.cz/?p=3697> [↑](#footnote-ref-103)
104. OSST Zlín. O*kresní přebory mládeže ve stolním tenise 2022* [online]. Zlín: OSST Zlín. [cit. 12. února 2024]. Dostupné z: <https://www.osstzlin.cz/?p=2912> [↑](#footnote-ref-104)
105. Veřejný rejstřík a sbírka listin. *Účetní uzávěrka 2022* [online]. Praha: Ministerstvo spravedlnosti České republiky. [cit. 12.února]. Dostupné z: <https://or.justice.cz/ias/content/download?id=09a7fa6a2a264bd2802d284ce6af2c76> [↑](#footnote-ref-105)
106. STIS výsledkový servis. *PŘEHLED OBLASTÍ A SOUTĚŽÍ, KSST Zlínský* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://stis.ping-pong.cz/oblast/svaz-420107/rocnik-2023/> [↑](#footnote-ref-106)
107. Příloha 12 – Dlouhodobé soutěže mužů, postupy a sestupy [↑](#footnote-ref-107)
108. Příloha č. 13 – Rozpis nemistrovské dlouhodobé soutěže mládeže ZKSST [↑](#footnote-ref-108)
109. Příloha č. 14 – Návrh rozpočtu 6/2025 – 5/2026 [↑](#footnote-ref-109)
110. Příloha č. 15 – Návrh rozpočtu 6/2026 – 12/2027 [↑](#footnote-ref-110)
111. Příloha č. 16 – Návrh rozpočtu na rok 2028 [↑](#footnote-ref-111)
112. Příloha č. 17 – Návrh rozpočtu na rok 2029 [↑](#footnote-ref-112)
113. Počet obyvatel v obcích – k 1. 1. 2023. *Počet obyvatel v regionech soudržnosti, krajích a okresech České republiky k 1. 1. 2023* [online]. Praha: Český statistický úřad. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://www.czso.cz/documents/10180/191186757/1300722301.pdf/faea5f69-5818-44d1-9154-80b14aac0569?version=1.1> [↑](#footnote-ref-113)
114. Registr. *Přehled členské základny 2022/2023 – Česká asociace stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420000&sezona=2022> [↑](#footnote-ref-114)
115. Všechny dokumenty. *Počet delegátů s hlasem rozhodujícím na konferenci ČAST v roce 2024* [online]. Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1684096102_0206-navrh-poctu-delegatu-s-hlasem-rozhodujicim-na-konferenci-cast-2024.pdf> [↑](#footnote-ref-115)
116. Registr. *Přehled členské základny 2022/2023 – Česká asociace stolního tenisu* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://registr.ping-pong.cz/htm/zakladna/?svaz=420000&sezona=2022> [↑](#footnote-ref-116)
117. Konference ZKSST. *Plnění rozpočtu sezóny 2022/2023* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Plneni-rozpoctu-sezony-20222023.pdf> [↑](#footnote-ref-117)
118. Konference ZKSST. *Schválený rozpočet ZKSST na 2023/2024* [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/05/Schvaleny-rozpocet-ZKSST-na-2023_2024.pdf> [↑](#footnote-ref-118)
119. Všechny dokumenty. *Formulář k žádostem pro krajské a regionální projekty mládeže* [online]. Praha: Česká asociace stolního tenisu & TT Marketing s.r.o. & eSportsmedia s.r.o. [cit. 10. února 2024]. Dostupné z: <https://www.ping-pong.cz/files/documents/1705230400_sablona-na-projekt-mladeze-ks-2024.xlsx> [↑](#footnote-ref-119)
120. Zpravodaj č.1. Rozpis dlouhodobých soutěží mužů a žen řízených VV ZKSST 2023/24 [online]. Zlín: Zlínský krajský svaz stolního tenisu. [cit. 13. února 2024]. Dostupné z: <https://zksst.cz/wp-content/uploads/2023/06/ROZPIS-23-24.pdf> [↑](#footnote-ref-120)